
Zápis č. 2 ze zasedání zastupitelstva
obce Žiželice konaného 09. 11. 2022

Starostka — předsedající: Dobrý večer dámy a pánové vítám vás na 2 zastupitelstvu obce
Žiželice je 17:03. Informuji vás, že zasedání je z důvodu zápisu nahráváno a tato nahráv
bude uložena v kanceláři starosty obce po dobu nejméně 5 let. PULY- W. A) Pozn) 1
Zasedání bylo řádně svoláno a pozvánka byla zveřejněna v souladu se zákonem po dobu „
nejméně 7 dní, a to od 2. 11. 2022 na úřední desce. Z prezenční listiny přítomných členů L40W/%

zastupitelstva je na dnešním jednání přítomno 7 členů. Zastupitelstvo je usnášení schopné, “
osobní údaje nepřítomných osob a osob u, kterých se jedná o osobní údaje v oblasti sociálný
budou anonymizovány. Upozorňuji na dodržování právních norem v oblasti ochrany osobních
údajů, zákon číslo 110 z roku 2019 a Nařízení Evropského parlamentu a Rady EU, o Bofyzických osob. V souladu se zpracováním osobních údajů a o volném pohybu, o pohybu
těchto údajů. A proto se ptám, zda někdo z přítomných bude z dnešního jednání pořizovat
audio nebo videozáznam. ANO (někdo vykřikl). Starostka: Děkuji, kdo, prosím?
Odpověděla paní a pan (že budou oba nahrávat)
Starostka: Upozorňuji, že je teda nutno dodržovat tyto zákony, které byly přečteny.
V průběhu jednání zastupitelstva obce je možné do dokladů i zápisů nahlédnout.
Určuji zapisovatelkou dnešního jednání paní
Schválení ověřovatelů zápisu:
Navrhuji určit ověřovateli dnešního zápisu paní zastupitelku Jaroslavu Mangovou a Lenku
Urbánkovou. Má někdo jiný návrh?
Lenka Urbánková: Já se omlouvám, já dělat ověřovatele zápisu nebudu.
Starostka: Má tedy, ze zastupitelů někdo jiný návrh? Nikdo
Takže navrhují.
Ověřovateli zápisu ze zastupitelstva paní Jaroslavu Mangovou a paní Dormiševovou Jarmilu.
Má někdo připomínky?
Nikdo.
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Žiželice schvaluje ověřovateli zápisu Jaroslavu Mangovou
a Dormiševovou Jarmilu.

Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní ; í Bc. Lenka
MiRARNÝ á a Oldřic k Pormne“ Jarmi Helena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l / 1 1 l l

Proti
Zdržel se l
Usnesení bylo schváleno|© 6/2022
Schválení programu:

Ž

Zastupitelům byla včas zaslaná pozvánka dne 2. 11. 2022 včetně programu na dnešní jednání.
Navrhuji z technických důvodů vypustit z programu bod č. 5 kupní smlouva pan
a bod č. 13 Požární řád a vložit do programu bod č. 15 a) zrušení pověřování zastupovat obec
Žiželice ve vztahu k Honebnímu společenstvu Žiželice u Žatce.
A návrh zastupitelky Lenky Urbánkové, který byl zaslán dnes 9. 11. 2022 bod číslo 3 a) námitka
člena zastupitelstva obce Žiželice proti zápisu číslo 1/ 2022 z Ustavujícího zasedání
zastupitelstva obce Žiželice konaného dne. 19: 19: 2022.
Má někdo ze zastupitelů další návrhy a připomínky? Paní zastupitelka Makuková se hlásí.
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Makuková: Proč se ruší bod č. 5?
starostka: Bod číslo 5, kupní smlouva pana je tam technický problém. Kvůli sesouvání
svahu, tak potřebujeme dořešit kupní smlouvu.
Makuková: Ano a pak mám ještě návrh na doplnění programu, teďteda jsem se ztratila v trošku
v tom, že nám to nepomůže zasláno zavčasu, takže nevím, jaké číslo.
Ale navrhuji zařadit do programu, protože v roce 2021 jsem jako starostka pověřila účetní obce
paní Květu Panskou, aby odeslala mejlem dopis paní informací o usnesení
zastupitelstva obce k její žádosti o prodeji pozemku. Nebylo tam učiněno a
paní neobdržela odpověď na svoji žádost, proto nenechala vypracovat znalecký
posudek. A tak jí. 7. 12 2022 propadne termín 12 měsíců nutnosti předložení dokladů a musela
by žádat znovu.
Dne 19. 10. 2022 jsem starostku obce na ten na tuto skutečnost upozornila, ale ani dodnesjí
takový nebyl odeslán mail s tímto usnesením. Proto navrhuji rozšířit program bod s názvem
prodloužení termínu, usnesení číslo 2021/28/10 prodej pozemků, parcelní číslo 1. kú Přívlaky.
Prosím, aby to vše bylo zaznamenáno zápise.
Starostka: Mohu ještě jednou to usnesení, tedy ještě jednou pomalu usnesení 2021/28/10
prosím paní místostarostku Mangovou
Místostarostka: Jako první budeme hlasovat o vašem návrhu rozšíření programu paní
zastupitelko Makuková, můžete ho ještě jednou přednést?
Makuková: Já tady mám teda 3 a), ale s ohledem na to, že 3 a) už si poznamenala paní
zastupitelka, tak dám 3 b).
Název bodu 3 b) prodloužení termínu, usnesení číslo 2021/28/10 prodej pozemků, parcelní
číslo 1 KÚ Přívlaky
místostarostka: Kdo je pro rozšíření programu.
Pro je Makuková, Urbánková, Provazník.
Kdo se zdržel? Mangová, Panská, Dormiševová, Mašek
usnesení nevzniklo.

vstupuje do jednání zastupitelstva bez vyzvání a je napomenuta
Stále mluví místostarostka: Já bych jenom ještě k tomu ráda řekla, že není pravda, že
paní sme neinformovali. 19.10. na pracovní poradě zastupitelů, kterou paní
starostka svolala, tak po jsme paní zasílali emailem, vlastně tento dopis a 1x
nebo dvakrát už dokonce od té doby naposledy snad i dneska s paní paní
Panská jednala, takže všechno je v pořádku.

žádá o slovo: Není mi jasné, kdo řídí toto zasedání?
Starostka: Může řídit, jak starosta, tak místostarosta obce. Když
předsedající pověří místostarostu, a ano, byla pro tento bod pověřena.
starostka: (vede zastupitelstvo) takže dál
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo Obce Žiželice vypouští z jednání bod č. 5 týkající se Kupní smlouvy parc.
č. 1204/4 k. ú. Žiželice z technických důvodů a bod č. 13 schválení Požárního řádu

„|Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní a ů ů Bo: Lenkaoo á Měvo Oldřic k 00uměnné Járm! Helena Makukov| Urbánkov
Květa |Mangová| h Miroslav á á

Pro l l / /
Proti f

Zdržel se l /
r z LUsnesení bylo schváleno. C 740022



Návrh usnesení zastupitelstvo obce Žiželice schvaluje rozšíření programu o bod č. 15 a)
Zrušení pověření zastupovat Obec Žiželice ve vztahu k Honebnímu společenstvu
Žiželice u Žatce.
Má někdo protinávrh? nikdo
Tak dávám hlasovat kdoje pro.

Pansk Jaroslav Mašek | Provazní l í Bc. Lenka
Hlasová á a Oldřic k oso oVAsŮ Helena Makukov|Urbánkovní p í ý la : 6Květa |Mangová h Miroslav á á

Pro 1 z l f

Proti
Zdržel se l 1 l

Usnesení bylo schváleno.c"4/2022, Gn“Makuková: nebyl nám dán prostor pro to, abychom se vyjádřili. (Toto není pravda, paní
starostka požádala o protinávrhy a nikdo je neměl, všichni hlasovali a tím potvrdili, že nemají
protinávrhy)
Makuková: A podotýkám do zápasu prosím,
Místostarostka: Hlásila jste se paní zastupitelko? Hlasovala jste o návrhu
Makuková: Nebylo řečeno, jestli má k tomu někdo nějaké připomínky. (opakuji není to
pravda, před hlasováním se paní starostka zeptala na případné protinávrhy)
Starostka pokračuje v jednání zastupitelstva:
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Žíželice schvaluje rozšíření programu o bod číslo 15a) To jsme teď měli,
to jsme teď zvolili. Omlouvám se.
Takže návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Žiželice schvaluje rozšíření programu o bod číslo 3 a) námitka člena
zastupitelstva obce Žiželice proti zápisu číslo 1/2022 z Ustavujícího zasedání zastupitelstva
obce Žiželice konaného dne 19. 10. 2022 prosím o hlasování? Nejdříve námitky?
Makuková vykřikla, že má připomínky.
Starostka pokračuje: Má někdo námitky?
Makuková: Já bych jenom chtěla říct, že o bodu 3 a) jsme už hlasovali.
Starostka: My jsme hlasovali o bodu 3 b) (prodloužení termínu p.
3 a) už je obsazeno touto námitkou zastupitelky Urbánkové
Makuková: Takže můžu poprosit přečíst připomínku paní zastupitelky Urbánkové.
Místostarostka: Nechťjí přečte paní zastupitelka Urbánková.
Urbánková: Zasílala jsem dnes všem zastupitelům připomínku k zápisu.
S odůvodněním, že pravopisné chyby, překlepy a několik nedostatků. Zápis z ustavujícího
zasedání stavěli, ty starosta reprezentuje obec navenek. Bylo by vhodné, kdyby další zápis
pravopisné chyby již neobsahoval, ale připomínka, nebo námitka zní podle zákona o obcích
číslo 128/2000 paragrafů 3. Starosta obce starosta zastupuje obec navenek.
Starosta by měl mimo jiné, také ovládat český jazyk a pravopis.V zápise č. 1 z ustavujícího
zasedání je bohužel několik pravopisných chyb překlepů i pár nedostatků. Tyto chyby sice
neovlivní faktickou stránku zápisu, ale ukazují veřejnosti obraz našeho starosty a potažmo i

našeho úřadu konkrétně na straně 3. Věta. Děkuji, to mi stačí mi s tvrdým y mi, jako mě o
sobě má být s měkkým i, na strana 3 věta proto navrhuji, aby se stali ověřovateli zápisu pan
Provazník Miroslav a paní Dormiševová. Stali je tam tvrdé, pan Provazník rod životný, proto



bude měkké. Strana 5. věta bude dodržovat zákony a ústavu České republiky České
republiky. Je to název státu, proto velké Č. strana 6 věta, toto je lidská služnost asi jde po
překlep. Mělo by být slušnost.
Strana 6 věta pan Mašek není rozumět, není jasné, který pan Mašek na zasedání jich bylo
více příště pokud požádám konkretizovat, strana 7 věta před hlasováním byla dána možnost
zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Zřejmě jde o překlep. Chybí tam
písmenko n ve slově hlasování, strana 7, věta navržený Miroslava Provazník, Miroslav je
muž. Zřejmě jde o překlep strana 9 diskuse pan věta návrh návrh na bod programu
zastupitelstva obce, aby byl vypracován organizační řád, aby se rozdělily jednotlivé úkony na
obci. V zápise je opomenuto, že pan žádal zastupitele, aby toto navrhli a připravili
podklady už do příštího zasedání. Opět by zapisovatel měl být konkrétní. Z tohoto důvodu
žádám, abypříští zápis, který by eventuelně paní starostka Květa Panská vyhovovala, byl
ještě zkontrolován paní místostarostkou a teprve potom byl předložen ověřovatelům zápisu

Místostarostka: Má k tomu někdo ze zastupitelů připomínku? Ne? Děkuji, tak já bych tady
jenom nechala kolovat Zápis ze zasedání zastupitelstva čtyřiadvacátého 06. 2020,
podepsaný starostkou Makukovou, zastupitelem Kočkou a Bělou Klištincovou, která se
strašně směje hrubkám a další třeba zápis z 20-01-2021 opět podepsaný starostkou
Helenou Makukovou, Bělou Klištincovou, Vladimirem Kočkou. Přišel host na zasedání
zastupitelstva a pozdravil. Místostarostka odpověděla: Dobrý den (a pokračuje v rozpravě):
protože na úřadě chceme řešit důležité věci, nedala jsem si s tím takovou práci jako
zastupitelka Urbánková, ale tady máte pár hrubekz jejich zápisů. Pár hrubek, které, tady se
můžete podívat, jenom některé jsem vypíchla, kdy v třeba v bytové komisi je napsané tvrdé y,
kdy v teď, co vlastně zastupitelka Urbánková namítala, tak jde ne o faktické chyby, (je
konstatováno skutečně to, co bylo řečeno), ale ano o nějakou korekturu, ale není to nic
podstatného, to znamená, že děkuji zastupitelce Urbánkové, že konečně začala pořád číst
zápisy ze zasedání zastupitelstva obce, protože pokud byla za zápisy odpovědná bývalá
starostka Helena Makuková, tak obdobné, dokonce horší hrubky neviděla. Jediný závěr z
toho je, že se jedná o nevoli, osobní útok a zášť. Děkuji.
Smích v davu 20 ti přítomných hostů. Místostarostka: Jestli máte zájem podívat se na hrubky,
můžete a předložila 2 originály zápisů ze ZZO.
Makuková: já se podívám. Já bych jenom jestli by paní zastupitelka mohla přečíst,
kdo byl zapisovatelem toho zápisu, který nám tady paní místostarostka teď přečetla? Můžu
poprosit na poslední stránce přičíst zapisovatele zápisu? Urbánková přečetla: Zapisovatelka
je paní Květa Panská. Makuková: Děkuju. Místostarostka: Ještě někdo má připomínky?

: Já teda žasnu, co se tady řeší? za zbytečnosti
Místostarostka: Budeme pokračovat v zasedání zastupitelstva
Starostka: Takže znovu přečtu
návrh na usnesení: zastupitelstvo Obce Žiželice schvaluje rozšíření programu o bod číslo 3
a) námitka člena zastupitelstva obce Žiželice proti zápisu číslo 1—2022 z ustavujícího
zasedání zastupitelstva obce Žiželice konaného dne 19. 10. 2022.
Kdo je pro? Makuková, Urbánková, Provazník, kdo je proti
a kdo se zdržel Mašek, Dormiševová, Panská a Mangová.
Usnesení nebylo schváleno.
Takže návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Žiželice schvaluje upravený program jednání.



„|Pansk|Jaroslav|Mašek | Provazní ) 3 ý Bc. Lenka
Hlasová á a Oldřic k SSTKM vám) Helena Makukov| Urbánkov

Květa |Mangová] h Miroslav á á
Pro l 1 l l
Proti
Zdržel se l l l

Usnesení bylo schváleno. G J/2022 pmístostarostka: Mohu požádat o ty originály zápisů? Urbánková: jo tady je jeden, druhý si
ještě prohlížím.
Starostka: Tak můžeme pokračovat. Dalším bodem je Jednací řád zastupitelstva Obce
Ziželice. Tento bod si připravila paní místostarostka obce a tímto jí předávám slovo.
Místostarostka: Děkuji. S novým zastupitelstvem obce navrhuji schválit nový Jednací řád
zastupitelstva obce Žiželice. Hlavní změnou je, že jsme z původního jednacího řádu vypustili
část týkající se omezování času a četnost vystoupení jednotlivých členů zastupitelstva a
občanů k jednotlivým projednávaným bodům. Naše zastupitelstvo si váží nápadů a věcných
připomínek jak členů zastupitelstva, tak občanů a přispěvovatelů. Dále jsme z původního
Jednacího řádu vypustili některé pasáže, které byly v Jednacím řádu zbytečné, neboť
je řeší samotný zákon číslo 128/ 2000 sbírky Zákona o obcích a některé zbytečně finančně
zatěžovaly obec.

Žádám přítomné zastupitele a protinávrhy a připomínky.
Paní Makuková: Mohla byste mi přečíst část, která omezovala příspěvky občanů na
zastupitelstvu, která se teď vypustila. Mohla byste mi přečíst? Já ji tam totiž nevidím.
Místostarostka: Půjčte mi ho, ano to je ten starý, tak mi ho půjčte, já vám to přečtu.
Akorát jste tuto připomínku mohla mít na pracovní poradě.
Já jsem tam na pracovní poradě říkala, že tam omezení třikrát 2 minuty není. Místostarostka:
Ne není a já jsem vám všem poslala omluvný email, že ano, třikrát 2 minuty tam nejsou a je
to tam napsané jinak.Místostarostka čte úryvek z Jednacího řádu, který se má měnit:
Zastupitelstvo obce může rozhodnout na návrh zastupitele o omezujících opatřeních, jako
jsou délka nebo četnost vystoupení v jednotlivým bodům programu. Diskuse musí být věcná
k projednávanému bodu programu. Předsedající zasedání může odebrat slovo diskutujícímu,
pokud jeho příspěvek nebude souviset s projednávaným bodem programu. Ale týká se to „to
omezování“ hlavně té první věty, kterou jsem vlastně teď přečetla.
Makuková:to je citace zákona. Tak to jsem ráda, že jste vypustila citaci zákona, protože když
tam není, tak to stejně platí.
Místostarostka: Ano, přesně tak.
Makuková: Takže jste to vypustila a ono to stejně platí.
Místostarostka: Přesně tak. Bylo to zbytečné v Jednacím řádu, protože Jednací řád pouze
upravuje pravidla jednání, zákon říká, co zastupitelé mohou.
Makuková: Takže teď už je neomezujeme, ale zákon to stejně dovoluje, proto jsme to z
jednacího řádu vyloučili a teď už je to dobře
Místostarostka: Přesně, protože Jednací řád upravuje jednání v mezích zákona o obcích,
pouze upravuje jednání stávajícího zastupitelstva a my víme o této možnosti, kdyby někdo
prostě zbytečně prodlužoval a mluvil úplně mimo věc, tak samozřejmě víme o této
zákonnosti, ale není potřeba jí v Jednacím řádu vpisovat. Lidé hlučí
Místostarostka se ptá do davu na další připomínky. Tak prosím?

Mluví K bez vyzvání. A přenechává slovo: tak prosím pane kolego
na takže to chápu tak, že se to má omezovat nebo zákonodárce myslel, že

Ke



se to má omezovat jenom pro ten daný okamžik pro to konkrétní zastupitelstvo ne navždy? já
nevím, se ptám? Urbánková: to tam ani nebylo, že na pořád
Místostarostka: zákon o obcích to myslí tak, že v případě, že někdo dělá obstrukce při
jednání zastupitelstva a jiných, ale hlavně při jednání zastupitelstva a chtěl by mluvit a číst
telefonní seznam např. 3 nebo 4 hodiny, nebylo by to k věci, pak může zastupitelstvo
přistoupit k tomuto omezujícímu kroku, ale nikdy za 4 roky, co jsem zastupitelkou, tak nikdy
takovýto problém nenastal, tudíž jsme se rozhodli to tam nedávat.

Takže když to třeba dneska zastupitelstvo schválí, tak že se to týká pouze dnešního
jednání? Místostarostka: Přesně tak. Pouze ke konkrétnímu jednání.
Hlásila se nejdřív paní omlouvám se, nevadí vám to paní zastupitelko, že se
hlásila první paní Prosím mluvte

Já se omlouvám, asi špatně rozumím zákonům ČR, taky nejsem právník, ale
domnívám se, že zákony České republiky jsou nadřazeny Jednacího řádu obecního
úřadu. Místosarosta: to si vysvětlujete správně

dobře, pak tedy příště prosím formulovat dobře.
Místostarostka: Děkuji za upomínku.
Nejdřív se hlásila paní zastupitelka Urbánková
Urbánková: Hlásí se pan a Urbánková a Makuková mu dávají přednost.

dobře já jsem si myslel, že ten Jednací řád děláte proto, aby byl čitelný pro nás
obyčejný občany. Tak, abysmesi ve zkratce přečetli, co na to vlastně, co se tady může dít a
nemůže, a co si nemůžem dovolit a vy můžete dovolit. Abysme nemuseli prostudovávat celé
zákony, takže vy vlastně vypustíte, abysme se dostali, abysme museli studovat ty zákony, to
jste na nás náhodný. Abysme se jako na starý kolena vzdělávali?

Místostarostka: Ne, tak to není
Tak proč to tam nenecháte? Abysmesi mohli přečíst, co vlastně se může, když

je to výcuc z toho zákona. I přes něj jít nemůžete a my jako občani si jenom přečteme 1 papír
jednací řád. To vám vadí, že bysme se něco dozvěděli?
Místostarostka: Ne, vy můžete na základě našeho Jednacího řádu diskutovat k
projednávaným bodům a mít připomínky, tak si to přečtěte tam je to napsané. Vy jste to ani
nečetl?!

Ale jo
Místostarostka: četli? Tak jak můžete říci, že to tam není?!

Já mluvím o tý době.
Místostarostka: historicky? No tak vidíte. Děkujeme vám za připomínku
Hlásí se paní Makuková a dostává slovo:
zastupitelka Makuková: já jsem se chtěla zeptat, v roce 2019 jsme chtěli schvalovat Jednací
řád zastupitelstva obce Žiželice, vy jste nám tenkrát odeslala na ministerstvo vnitra odbor
kontroly s tím, že nám to tedy zkontrolovali ten Jednacířád, který teďplatí, je na základě
kontroly ministerstva vnitra, který v tom neshledal nic špatného. Proto se ptám, odeslali jste i

tento Jednací řád na kontrolu na ministerstvo vnitra?
Mísostarostka: Ne neodeslali, pouze jsme to konzultovali a tím pádem ho můžeme takto
schválit.
Makuková: Můžu se zeptat, kdy jste ho odesílali?
Místostarostka: Neodvysílali, pouze jsme konzultovali. Makuková: Jo pouze jenom po
telefonu, to co se vám tam hodilo to jste prokonzultovali dobře, tak asi ho tam odešleme,
abychom si...



Místostarostka: Má ještě někdo jiné připomínky? Hlásí se zastupitelka Urbánková?
Urbánková: Já jsem jenom chtěla říct, že to, jak se tady mluvilo o tom telefonním seznamu se
vůbec netýká toho omezujícího opatření, ale týká se to „diskuse musí být věcná a k

projednávanému bodu programu zasedání“, a to tam zůstalo. To je stejný. To, co se
vynechalo je, že zastupitelstvo se může(to je to důležitý) rozhodnout na návrh zastupitele o
omezujících opatřeních to znamená, že když tahle věta nebude v Jednacím řádu, tak my i

jako zastupitelé to můžeme udělat. To znamená, kdyby tam zůstala, nic to nemění na tom, že
jako zastupitelstvo si to můžeme odsouhlasit.
Místostarostka: Ano. Pokračuje Urbánková: A pak jsem se chtěla zeptat, v odůvodnění se
píše, že si vážíte nápadů a věcných připomínek jak členů zastupitelstva, tak i občanů a
přispěvovatelů. A přesto zároveň v novém Jednacím řádu zase zastupitelům odpíráte
umožnit komplexně posoudit problematiku jednotlivých bodů tím, že z Jednacího řádu
vypouštíte mimo jiné v článku 4 i bod 3, ve kterém se píše, že návrh bodu předkládaného k

jednání zastupitelstva obce musí být zpracován tak, aby umožnil členům zastupitelstva obce
komplexně posoudit problematiku a přijmout účinná opatření. Materiály pro zasedání
zastupitelstva obce obsahují název materiálu, důvodovou zprávu, zhodnocení dosavadního
stavu, rozbor příčin nedostatku, odůvodnění navrhovaných opatření a návrh usnesení. Chci
se zeptat, proč tenhle bod byl vypuštěn?
Místostarostka se ptá předsedající starostky, zda může odpovědět: Starostka jí předává
slovo
Místostarostka: Tento bod byl vypuštěn proto, že zbytečně administrativně zatěžuje vedení
obecního úřadu, které připravuje zasedání zastupitelstva. Bývalé vedení konkrétně paní
bývalá starostka Helena Makuková, si na tyto práce najímala pana doktora který
každý měsíc zpracovával veškeré tyto podklady a obecto stálo zhruba 5000 Kč měsíčně.
To se ohrazuju vpadává do řeči zastupitelka Makuková Místostarostka: Můžete mě nechat,
můžete mě nechat domluvit?
To znamená, že pokud zastupitelé chtějí mít podrobnější informace, nikdy jim nikdo nebrání
zavolat si nebo přijít na úřad, prostudovat si dokumenty. Veškeré dokumenty jim budou (tak,
jako to bylo na dnešek, teda jako to bylo na toto zasedání) zaslány. Pozvánka 7 dní předem
a materiál tak, jak jste měli dříve v Jednacím řádu 3 až 5 dní. Nic tomu nebrání: Ještě bych
chtěla říci jednu věc a tím myslím, že bychom mohli tento bod opustit a to je to, že bych byla
ráda, kdybyste si uvědomili, že kdyby platil původní Jednací řád, kdybychom nechali to
omezení, které jste dělali vy celé 4 roky, tak už dávno nikdo z nás tady nemluví, protože
každý z nás jsme měli vystoupení minimálně dvě, takže už bychom dál nesměli mluvit.
Z davu někdo vykřikl: pro jeden bod
Místostarostka: Přesně tak a nyní stále řešíme jeden bod, děkuji. Hlásí se zastupitelka
Urbánková a dostala slovo. Urbánková: Řeknu, že když si to odhlasuje většina zastupitelů,
tak je to demokratický, protože s tím souhlasí a já teda se ptám ještě, to znamená, že vy mi,
když přijdu na úřad, řeknete i návrh usnesení, který budeme schvalovat, protože třeba do
dneška nemáme k bodu 12 návrh usnesení a já netuším, jestli to usnesení bude správný,
jestli tam nebude něco chybět. Nevím, jestli k němu nebudu moct nějakou připomínku, jestli
ho tady dobře zformulujeme, protože třeba když usnesení k nějaké dotaci, ve kterém bude
chybět třeba 1 slovo my tu dotaci potom kvůli tomu nemusíme dostat, když nebude správně
formulovaný, jaké jako zastupitel ještě usnesení dostanu až tady.
To budu vědět, že je to správně, když se kvůli tomu vlastně doma na to nemůžu připravit.
Místostarostka: Zastupitelstvo obce, zasedání zastupitelstva je živý organismus. On se
v průběhu vyvíjí, to znamená nikdo nemohl např. tušit, jací lidé dneska přijdou všichni na



zastupitelstvo a kdo jaké připomínky bude mít. K bodu 12 vám jenom řeknu, že jste dostala
komplet návrh usnesení, které je na 1 a půl stránky tak všechno, co jste dostala, tak bylo
návrh usnesení Urbánková: když jsem se na to ptala, jestli ho dostaneme, tak mi teda ale
nebylo odpovězeno
Místostarostka: už jste ho dostala, ty 2 stránky, to je návrh usnesení
Urbánková: takže dneska se tady budou číst 2 stránky návrh usnesení?
Místostarostka: Ano
Urbánková: Děkuji, ještě se zeptám do článku sedm bod, že pro přípravu stanovisek a
expertíiz záležitostech projednávaných zastupitelstvem obce může zastupitelstvo obce zřídit
pracovní skupiny, do kterých volí své členy. Tam je uvedeno pouze, že volí své členy jsou
vynechání další pracovníci a experti. To znamená, že my jako zastupitelé jsme vlastně
experti a jiné odborníky nepotřebujeme. Nebo jak je to myšleno.
Místostarostka: Ne. Toto je napsáno v novém Jednacím řádu, ale samozřejmě v případě
potřeby tak, jak zákon 128 /2000 sbírky o obcích umožňuje, zastupitelstvo, i když to nemá v
Jednacím řádu, může v důležitých bodech zřizovat výbory. Starosta může zřizovat komise,
které se skládají z občanů obce, kteří tomu rozumí z expertů, a to nemusí být obsaženo v
Jednacím řádu
Urbánková: dobře a pak už teda jenom poslední věc, navrhovala jsem doplnit do článku 4
bod 5 slovo „elektronické“, že bude vyvěšeno, jak na úřední, tak na elektronické desce.
Místostarostka: Když jsi četla zákon o obcích Lenko, mluví zákon o obcích o úřední desce
elektronické a fyzické?
Urbánková: Ano Místostarostka: v jakém bodě prosím? Urbánková: Tak teďka z hlavy to
neřeknu.
Místostarostka: Zákon o obcích mluví pouze o úřední desce, a ne o elektronické, a ne o
fyzické. To znamená, my budeme zveřejňovat dokumenty, které je potřeba zveřejňovat na
úřední desce, tak jak to bylo zvykem a budeme postupovat podle zákona.
Hlásí se paní A je jí předáno slovo.

Ráda bych se ohradila proti tvrzení paní Mangové, že materiály na
zastupitelstvo vypracovával doktor Materiály, které jsem předkládala, já jsem si
kompletně zpracovávala, já sama já nevím, jak jste na to přišla?
Místostarostka chce odpovědět: Já jsem řekla, že materiály, které zpracovávala bývalá
starostka ne vy. Mluví dál prosím neskákejte mi do řeči, jistě budete mít
další prostor mluvit. Já teď mluvím jako občas z veřejnosti a jako bývalá zastupitelka a
materiály, které jsem předkládala do zastupitelstva, tak za těmi jsem si stála, byl tam i soubor
věcí nebo písemností, na které se zastupitele v komplexu mohli podívat, ať to bylo od
stavebního řízení nebo jiného řízení a při té představě, že odepřete tady tu možnost i třeba
opozičním zastupitelům se v komplexu podívat na ty materiály, tak já se domnívám, že tohle
je teda cesta do pekel a je to cesta pouze k tomu, aby se jednostranně tady rozhodovalo bez
možnosti náhledů na komplexnost toho daného problému. Takže já za sebe jako za veřejnost
a jako za bývalou zastupitelku, určitě s tímto postupem nesouhlasím. A myslím si, že ta
transparentnost a průkaznost pro všechny členy zastupitelstva by tady měla být zachována.
Děkuji.

Mangová: Já musím reagovat. Neřekla jsem, že za všechny
zastupitele vypracovával, já jsem řekla, že za bývalou starostku Helenu Makukovou,
o Vás nikdo nemluvil. A další věc je, že zastupitelům nikdy nebude upřeno získat jakékoliv
informace, které budou potřebovat tak, jako jim byly poskytnuty teď. Nebráníme se diskusi,



byla pracovní porada před zastupitelstvem, zaslali jsme všechny materiály včas, byla možná
jakákoliv zpětná vazba. Zastupitelé se mohou přijít zeptat na obec. děkuji
Hlásí se zastupitelka Makuková. Je jí předáno slovo Makuková: Musím se ohradit proti tomu,
protože veškeré materiály, veškeré důvodové zprávy a návrhy na usnesení jsem vytvářela já.
Zasílala jsem je pro kontrolu panu doktoru abychom neudělali žádnou chybu,
takže žádnej materiál do zastupitelstva obce pan doktor nevytvářel, kontroloval pouze
kontrolovat.

i

Hlásí se a dostává slovo. : Mě teda strašně mrzí, že úřední deska je
jenom v Žiželicích. Za nás Přívlaky, Stroupeč i Hořetice. Troufám si hovořit. Je to velká
škoda, že už to teda nedostaneme elektronicky, protože to bude viset jen v Žiželicích. Děkuju
Reaguje místostarostka: Ráda bych reagovala, není pravda, že informace nedostanete
elektronicky. teďjste to řekla
Místostarostka: Ne, řekla jsem, vždy to bude zveřejněno na úřední desce.
Úřední deska je jen jedna v obci. A zákon zná úřední desku.

Někdy teďka jsme mluvili jsme o té elektronický jo že, teda elektronická není
daná zákonem,
Místostarostka: To není pravda

Já jsem myslela, že takhle to vyznělo........
Místostarostka: No to je váš problém, že Vám to takhle vyznělo? My nadále budeme
pokračovat v tom, co jsme dělali. Zvěřejňovat podle zákona.

Takže zbytečná diskuse
Místostarostka: Přesně tak. z vaší strany
Místostarostka: Ne (kdo navrhl mluvit o úřední desce, p.Urbánková)
slovo dostal p.

No ne, já, jestli jsem to teda pochopil, tak jak to říkala Lenča, tak v podstatě jí
chápu. Každej dneska chodí někam do práce, něco dělá. Proč by všichni jezdili sem na
úřední desku? Asi by stačilo jenom do toho upravit. Když ano, zákon nezná elektronickou
úřední desku, ale zákon zná umožnění přístup k informacím v dálkovým přístupem. Takže
když tohle si dáte do toho řádu organizačního, nebo co si teď schvalují Jednacího, tak
bude každej z těch zastupitelů i občanů možnost tym dálkovým přístupem se na ty
dokumenty podívat a nemuseli by chodit na radnici otravovat. děkuju
Místostarostka: Úřední deska funguje několik let tak, jak funguje, to znamená, zveřejňuje se
na webu obce na úřední elektronické desce a zveřejňuje se na fyzické úřední desce před
obecním úřadem a zveřejňuje se na info deskách v dalších vesnicích. A takto to bude
pokračovat, pouze když už jsme museli upravit Jednací řád, tak jsme prostě z něj vyloučili
některé zbytečné věci.
Pojďme prosím ukončit tuto debatu a pojďme se posunout na další bod. Děkuji
všem přispěvovatelům.Zastupitelka Urbánková má protinávrh:
a přednese ho. Dávám návrh na usnesení: Zastupitelstvo obce Žiželice odkládá bod 4
Jednací řád zastupitelstva obce Žiželice s tím, že do Jednacího řádu budou zaneseny
vznesené připomínky a Jednací řád bude s dostatečným předstihem rozeslaný zastupitelům
k připomínkování a dále bude zaslaný ministerstvu vnitra ke kontrole. Kdo je pro dávám
hlasovat: Provazník, Makuková a Urbánková, kdo je proti? Nikdo. Kdo se zdržel
Mašek, Dormiševová, Panská, Mangová
Lidé z davu 18 ti občanů hlučí (2 pouze v klidu přihlíží zasedání ) a vyrušují při jednání, i
vulgárními slovy.



usnesení nebylo schváleno.

místostarostka: Mohu pokračovat? Návrh usnesení. Zastupitelstvo obce Žiželice ruší stávající
Jednací řád zastupitelstva obce ze dne 29-01-2020 a schvaluje nový Jednací řád
zastupitelstva obce Žiželice. Kdo je pro.

Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní c « ž Bc. Lenka
UKěCÍ„doo a||oldřic||k|Pormiševová Jarmil |nelena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro I l l 1

Proti l l l
Zdržel se 4
Přílohy: Jednací řád PřjLoKA ©- ly Ču MJA0RZ
Usnesení bylo schváleno
Předávám slovo paní starostce.

mluví bez vyzvání:
Já teďto jako chápu třeba jako hlupák, ale chápu Lenku, co tím myslí. Jestliže ta informace
bude tím dálkovým přístupem zveřejněná na elektronické úřední dsce, protože ta neexistuje,
tak každej občan i zastupitel, se tam z domova podívá a řekne, to je neměnný dokument.
Takhle jste to předložili dneska zastupitelům, a když pak budete něco schvalovat a přijímat
usnesení, tak právě můžete přijmout usnesení tak jako teď a v tom usnesení bude uvedeno
tak, jak byl zveřejněn a je to. Prostě navzájem, to do sebe zapadne říkám to dobře.
Urbánková: Snad jo.

Děkujeme, vy ty dokumenty zveřejníte ten návrh usnesení? A když pak se teď, když
ho budete přijímat na ně odvoláte, tak už předtím bylo někde zveřejnění v nějakém v nějaký
podobě a je to neměnná záležitost, takže se s ním může seznámit, kdy potřebuje i občan i

zastupitelné.
Místostarostka: Děkujeme, budeme pokračovat.
Slovo má starostka:
Tak další bod programu je rozpočtová změna číslo 8—-2022. Mám návrh na rozpočtovou
změnu, která se týká dotace na komunální volby, dotace na dětské hřiště, dotace na
kontejnery a auto. Kompenzační bonus od Ústeckého kraje, dotace na veřejně prospěšné
práce, pak příjem daně z příjmu právnických osob a výdaje u toho, odchodné zastupitelé
obce a přesun položek sportovní zařízení obce na mzdy, zeleň. Zastupitelé obdrželi návrh
rozpočtového opatření, nikdo dosud nepřipomínkoval ani nevznesl dotaz. Má někdo
připomínky?
zastupitelka Makuková: Ano, já bych se chtěla zeptat předsedy finanční komise, jestli s
rozpočtovou změnou číslo 8 souhlasí.
zastupitel Oldřich Mašek: Já s rozpočtovou změnou souhlasím.
Opět se Makuková ptá: V návaznosti na platný rozpočet souhlasíte s rozpočtovou změnou
číslo 8? Mašek: ano souhlasím
Makuková: Vy souhlasíte? To mě překvapuje, teda, protože mě to já mám. Mám proti teda
návrhu rozpočtové změny velké velké teda nesouhlasí, ale s ohledem, jak to tady probíhá,
tak se ani nedivím. Takževíte, i kam ty finanční částky poputují? Jako předseda finanční
komise, bylo to s váma konzultováno? |



Mašek: My se sejdeme jako finanční výbor a ten to projedná. Co po mně chcete teď?
Makuková: Zda souhlasíte. Mašek: Já jsem řekl, že s rozpočtovou změnou souhlasím, co
chcete dál ode mě. Makuková: to by mě zajímalo, proč 2 měsíce před koncem roku
navyšujete rozpočet o 2 miliony korun? To by mě teda opravdu zajímalo, co s
těma dvouma milionama do konce roku chcete udělat? Děkuji.
Lidé hlučí a jsou sprostí.
Místostarostka vyzvala přítomné občany, aby se zklidnili a chovali se slušně.
a hovoří: Finanční výbor je tříčlenný a zatím byli jmenováni pouze předsedové výborů a členy
budeme jmenovat dnes. To znamená, že finanční výbor nic neprojednával, nemohl.

Makuková: Rozpočtovou změnu jste si řádně přečetl jako zastupitel. Byl jste předsedou
finanční komise finančního výboru? Již předtím, tak jste určitě seznámens tím, jaké
rozpočtové změně došlo a v návaznosti na rozpočet. Já bych poprosila, aby tohle bylo v
zápisu v návaznosti. Na rozpočet bych chtěla vysvětlení, tedy i toho, kdo předkládá tento
bod. A tím je teda paní starostka obce. Tak bych chtěla teda 2 měsíce před koncem roku, kdy
se pomalu paragrafy a položky rozdělují na koruny. Proč obec rozdělí 2 miliony do rozpočtu?

Můžeme se podívat na materiál k tomuhle bodu?
Starostka: ano Makuková: Tak já jenom, abych vám to vysvětlila, na co se tedy máte dívat?
V rozpočtové změněčíslo 4 byli výdaje na dotaci zaúčtované na dotaci pořízení kontejneru v
dopravního prostředku a příspěvky přívěsů pro oddělený sběr komunálního odpadu. Náklady
bylo z počtu byly navýšeny o 1202710 korun. V rozpočtové změnyčíslo 4 a to bylo 4 5 2022
dneska v 11 měsíci opět navyšujeme za stejnou záminkou pořízení kontejneru dopravního
prostředku a přívěsu pro oddělení sběr komuna složek komunálního odpadu znova tu částku
dáváme do nákladů rozpočtu, co to je? 1 a za 2 v rozpočtové změně číslo 7 bylo.Na paragraf
34 21 to znamená minulou rozpočtovou změnu bylo pře bylo po změně byl rozpočet v
1350000. Byl minulou rozpočtovou změnou uděláno navýšení nákladů obce a s Tím, že je to
tady na dětské hřiště Žiželice a dneska v listopadu to tam máme znova, to znamená o 2
miliony korun. 2 měsíce před koncem roku vy navyšujete rozpočet?
Starostka: Ty peníze nám přišly, a na osmičkový účet se to nemůže dávat,
Makuková: proč by se to na osmičkový účty nemohlo dávat? V osmičkových účtech je během
roku tam i zpátky, takže vy máte teď vlastně my tady odsouhlasíme to, že vy máte 2 milióny
korun, který za 2 měsíce jako chcete utratit?
Starostka: Ne, nechceme
Bez komentáře, tohle to je napadání. Není tam žádný problém.
Místostarostka: Děkujeme.
a pokračujeme v zasedání zastupitelstva.
Lidé z davu: No a co teda?

Na co se ty peníze použijou?
Starostka: Zůstanou na účtech obce, přijdou do financování.
Přesně, přijdou do financování (do banky)
paní Urbánková: můžu se zeptat? Nebylo by lepší teda tu rozpočtovou změnu předělat? A
tyhle ty peníze tam nedávat? Když už teda jednou jsme je schvalovali?
Starostka: Určitě a pak se to dá do financování.
Starostka: Navrhněte protinávrh.
Makuková: My tady dáváme protinávrhy a není rozumět..... Žádný protinávrh nemáme
Starostka, Jdeme dál.
Lidé hučí, ale žádný protinávrh usnesení není předsesen.

h



Paní starostka sděluje, že ty peníze nikam nemizí, to je jediné a jinak bez komentáře.
Paní
Teď bych chtěla připomenout, jak se hlasovalo za bývalého vedení. Když se projednávala
koupě KOVA, hodně lidí bylo proti, velká diskuse, tak to tady bylo takyta situace, lidi nechtěli,
ale vy jste dali hned hlasovat, zvedly jste 4 lidi ruce a bylo...... ..... Dav neukázněných občanů
nenechal paní domluvit, překřikovali se navzájem, ani nebylo rozumět, co kdo
říká.
Urbánková: Já souhlasím, že pokud většina zastupitelů odsouhlasí nějaký bod, je to
demokratická volba.
Lidé stále hlučí a vyrušují
Urbánková: A jestli si většina zastupitelů odsouhlasilo, že tam navýšíme rozpočet, nebo
teďka o 2 miliony ...není rozumět
Starostka: Návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice schvaluje rozpočtovou změnu číslo
8/ 2022. Kdo je pro.

Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní ke Hi ě Bc. Lenkaoc: á a Oldřic k OAByiSt Jamit Helena Makukov| Urbánkov
Květa |Mangová h Miroslav á á

Pro l 1 l l
Proti l Í /

Zdržel se
Přílohy: Rozpočtová změna č. 8/2022|/Moha A 5 v Pp2t2
Lidé stále vyrušují: pan

Usnesení bylo schváleno |

Starostka:
Jmenování členů finančního výboru. Dle zákona číslo 128/ 2000 sbírky o obcích, paragraf
117, zastupitelstvo obce povinně zřizuje Finanční výbor. Na minulém zasedání zastupitelstva
obce jsme Finanční výbor zřídili a určili, že výbor bude tříčlenný. Zvolili jsme také předsedu
výboru, kterým je pan Oldřich Mašek. Dnes bychom potřebovali zvolit další členy výboru.
Předsedou výboru musí být pouze člen zastupitelstva a členem výboru jak člen
zastupitelstva, tak občan obce. Na podatelnu obecního úřadu Žiželice byly doručeny žádosti
v tomto pořadí paní a paní Lenka Urbánková.
Navrhuji zvolit členy finančního výboru. Podle data doručení, má někdo protinávrh.
Nemá. Návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice volí členem finančního výboru paní

Kdo je pro.
Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní Bc. Lenka

Mino) á a Oldřic k cien:"l vákH Helena Makukov|Urbánkov
Květa |Mangová| h Miroslav á á

Pro F F l l
Proti
Zdržel se É

Usnesení bylo schváleno.

l l l

Přílohy:žádosti  Pýrva- d 6 (8X) Či bedr2tddbl
s“

Návrh usnesení zastupitelstvo obce Žiželice volí členem finančního: výboru paní
Kdo je pro.



„|Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní s - a Bc. Lenka
Hlasová|4 a||oldřic||k|Pormiševová Jarmil|Helena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l I 1 l
Proti
Zdržel se k / l
Usnesení bylo schváleno.  £ BR/2002Starostka: Další bod programu: Jmenování členů kontfolního výboru. Dle zákona číslo 128
/2000 sbírky o obcích, paragraf 117, zastupitelstvo obce povinně zřizuje kontrolní výbor. Na
minulém zasedání zastupitelstva obce, již jsme kontrolní výborzřídili a určili, že výbor bude
tříčlenný. Zvolili jsme také předsedou výboru, kterým je pan Miroslav Provazník. Dnes
potřebujeme zvolit zbylé členy, předseda výboru musí být pouze člen zastupitelstva obce,
členem výboru již může být jak člen zastupitelstva, tak občan obce. Na podatelnu obecního
úřadu Žiželice byla doručena žádost pana
Má někdo protinávrh?
Miroslav Provazník: Ano. Dostal slovo. Provazník: Bych se chtěl zeptat, jestli, když jsem teda
předsedou výboru, jestli bych si nemohl sám vybrat členy.

Místostarostka: Můžeš navrhnout, ale schvaluje zastupitelstvo. Starostka: takže můžete
navrhnout. Miroslav Provazník: Takže já jako vlastně, co by předseda kontrolního výboru,
návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice volí členy kontrolního výboru zastupitelstva
Lenku Urbánkovou a zastupitelku Helenu Makukovou.
Můžeme hlasovat, kdo je pro. Provazník, Makuková, Urbánková
Starostka: Kdo je proti...nikdo
A kdo se zdržel?
Mangová, Panská, Dormiševová, Mašek usnesení nebylo schváleno.
Miroslav Provazník mluví:
Ano já, protože já bych se chtěl vzdát funkce předsedy kontrolního výboru.
místostarostka: Dobře.
Starostka: potřebujeme tam někoho navrhnout
Paní Makuková: Aťbyla v zastupitelskou situace jakákoliv. Vždycky si každý předseda
výboru mohl vybrat lidi, s kterým se spolupracovalo. Vždycky jsme mu to umožnili, ať to byl
kandidát naší politické strany nebo opoziční. Vždycky si předsedá výboru, vybral lidi, s
kterými chce spolupracovat.
Místostarostka: mohu pokračovat?
Starostka: ano ...... Diskuse mezi paní a Makukovou, že to není pravda
Místostarostka: Paní Mangová Mottlová v minulosti navrhla odvolat členy finančního výboru
poté, co odstoupil předseda p. Oldřich Mašek jako zastupitel, protože nechtěla konkrétně mě
ve finančním výboru a nový předseda V. Kočka si již vybral „vhodné kandidáty“...veze mě
Hlásila se paní Prosím vás, já nejsem ani paní ani paní

já jsem bych byla ráda, abyste mi opravdu titulovali tak, jak se
opravdu jmenuji. Děkuju vám.

Já tady se omlouvám já nejsem pan já jsem
A já jsem si jako rozený taky vybral svůj tým paní

do výboru životní prostředí, územní plánování. To...není rozumět
Místostarostka: děkujeme

)

já bych se jenom chtěla zeptat, proč vy si je do finančního výboru volíte
a schválíte si to a proč když oni chtějí, do toho výboru, oni mají navíc ani nemáte, no tak ani

%



jim to neschválíte? Protože oni jsou 3 a vy jste 4, proč vy se někdy nepřihlásíte a nepodpoříte
je taky, když oni si chtějí sami vybrat svoje lidi?
Místostarostka: Můžu na to odpovědět?
Starostka ano:
Místostarostka: Protože předsedy a členy výboru volí zastupitelstvo, to je jedna věc.
Vycházeli jsme z toho, jaké žádosti nám byly od období po volbách dosud doručeny, to
znamená zhruba já nevím 5 týdnů. Například žádost od paní zastupitelky Makukové nepřišla
vůbec, ani netušíme, že by chtěla být ve výboru. To je druhá věc.

předseda si zvolil sám.
Místostarostka: Navrhl si ano, ale schvaluje zastupitelstvo
My tady máme na stole žádosti už několik dní.
Lidé v davu 18 ti občanů stále hlučí, neřízeně, nevíme, kdo co říká, žádáme o klid.
Místostarostka: zákony dodržujeme.
p. L. Urbánková: Když bychom šli podle té logiky, tak já jsem si taky nedala žádost do
kontrolního výboru. Já jsem si dávala do finanční, ani jsem se nevyjádřila k tomu, jestli funkci
v kontrolním výboru vezmu. Přesto jste mě navrhli.
Místostarostka: My jsme se ještě neptali, dosud jsme nedošli k bodu projednávání. Až
bychom k bodu došli, tak bychom se Vás zeptali
Makuková: no tak to jste se mohli zeptat i mě, že jo?
Místostarostka: Vy jste, ale paní Makuková žádnou žádost nepodala, nechtěla jste být ve
výboru. :

p. má dotaz: Takže jde o to, kdo dřív mele jo?
Místostarostka: Ne, není to tak

Zvolíte si ne toho, kdo je pro funkci a práci vhodnější, ale jak chcete vy.
Místostarostka: Jak pane můžete vědět, kdo je vhodnější? Vy to víte? Na základě,
čeho posuzujete vhodnost?

: Já se vás jenom ptám, v pořádku, mluvíš o tom, že kdo dal žádost dřív, takže já
abych si dával žádost teď do výboru, až budou příští volby, tak se mi to potvrdí a jsem první.
Místostarostka: Já bych pokračovala v zasedání zastupitelstva.

Lenko navrhni členy výboru ať se posuneme dál.
Mluví Makuková a Urbánková......Předseda se vzdal funkce předsedy.
Místostarostka pokračuje v jednání: Samozřejmě zastupitelstvo ....můžeme pokračovat?
Nerušte prosím .....opět napomíná hlouček 18 ti lidí, kteří stále vyrušují. Zastupitelstvo obce
ze zákonazřizuje 2 povinné výbory finanční a kontrolní. Finanční máme kontrolní, bohužel
předseda odstoupil. Navrhuji, zda by předsedou výboru chtěla být zastupitelka Lenka
Urbánková.
p. Urbánková: Děkuji nechci.
Místostarostka: Navrhuji, zda by předsedou výboru chtěla být paní Helena Makuková
Makuková: Děkuji. Nechci.
opět smích a hlučení v davu občanů.
Místostarostka:
V tuto chvíli navrhuji jako předsedu výboru, paní zastupitelku Jarmilu Dormiševovou.
vezmete to paní zastupitelko?
J. Dormiševová: Ano
Místoatarostka:
Děkujeme, takže předkládám návrh usnesení.



Zastupitelstvo obce Žiželice volí předsedou kontrolního výboru zastupitelku
Jarmilu Dormiševovou. Má někdo připomínku? Makuková: Měli bychom nejdříve rozšířit
program.
Místostarostka: Ano děkujeme za upozornění. Navrhujeme rozšíření programu o bod volba
předsedy kontrolního výboru.
Kdo je pro rozšíření programu? Opět hlouček do max počtu 18 lidí hlučí a vyrušuje zasedání

po několikáté vyzváni předsedající ke klidu.zastupitelstva obce. Jsou opětovně
Hlasová Pansk Jaroslav Mašek Provazní Dormiševává Jarmi Bc. Lenka

ní á a Oldřic ok (A Helena Makukov Urbánkov
Květa |Mangová h Miroslav á á

Pro l l l l
Proti
Zdržel se
Prosím vás zklidněte se, buďte v klidu, nehlučte. Vyzývá místostarostka
Urbánková: Jaké je číslo tohoto bodu?
3c)?
Opět vyrušování....
kdo je proti...nehlasováno dál
Makuková: Vy v bodu programu bod číslo 8 budeme rozšiřovat bod 3c)?
Místostarostka: Ano
Starostka: Ano, doplňovali jsme do programu body 3 a), 3 b) a nyní bod 3 c)
Makuková: takže my v bodě číslo 8 budeme rozšiřovat a na bod 3 c) a nebylo by logičtější na
bod 8 a)?
Místostarostka: Je to jedno, důležitá jsou čísla vzniklých usnesení, určili jsme, že to bude 3 c)
Necháváme hlasovat:
Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce rozšiřuje bod programu o volbu předsedy kontrolního výboru.
Ještě jednou prosím zastupitele
Kdo je pro?
Starostka vyzývá občany ke klidu a pořádku.
Kdo je proti a kdo se zdržel?

Pansk | Jaroslav|Mašek | Provazní Ů 6 á Bc. Lenka
Mate a a=|Oldřicí

|
k|Pormiševová Jarmil lHelena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová| h Miroslav á á
Pro I I l Ť

Proti
Zdržel se l

Děkujeme. Usnesení vzniklo.
Starostka pokračuje: :Takže Zastupitelstvo obce Žiželice volí předsedou kontrolního výboru Jarmilu Dormiševovou.
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Kdo
Je pro?

Hlasová Pansk Jaroslav Mašek Provazní DormišéěvováčduesI Bc. Lenka
Ří á a- Oldřic

:
k la Helena Makukov Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l T I I

Proti
Zdržel se l ř l
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- 185/2022Usnesení bylo schváleno. vá /
Starostka: Jdeme volit členy KV
Jmenování členů kontrolního výboru, návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice volí
členem kontrolního výboru pana Kdo je pro.
Makuková: Můžu připomínky? Ano, já jsem se chtěla zeptat, kde má pan písemnou
přihlášku.
Místostarostka: Pan nedal písemnou, on nám volal, že to chce dělat.
Makuková: a mě jste nezvolili
Místostarostka: Vy jste neřekla, že máte zájem být členem.
Opět občané vyrušují
Starostka dává hlasovat:

Hlasová Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní Bdmiševováanmi Bc. Lenka
; á a Oldřic k Helena Makukov| Urbánkovní ž £ ř la z zKvěta |Mangová h Miroslav á á

Pro l l l l
Proti
Zdržel se / „1 l

Usnesení bylo schváleno:©% 16/4022
Návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice volí členem kontrolního výboru pana

„Ú|Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní m l. č Bc. Lenkam A a=|oldřic| |
k|Pormiševová Jarmil IHelena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová] h Miroslav á á
Pro / É É I

Proti
ÉZdržel se l !

usnesení bylo schváleno © 77/2022 4M. Provazník dotaz: Kdo byl teďka zvolenej?
Místostarostka: pan
Makuková a Urbánková: My jsme slyšeli
Starostka: Ne pan nikdo neřeklJ
Urbánková: Řeklo se
Místostarostka: Ne neřeklo, řeklo se
Starostka: Takže další bod programu Zásady uzavírání smluv o smlouvě budoucía zřízení
služebnosti a smlouvu o zřízení služebnosti při výstavbě a rekonstrukcích inženýrských sítí
na nemovitostech ve vlastnictví obce Žiželice. Program překládá místostarostka obce
Žiželice.
Starostka předává slovo:
Místostarostka: Obec Žiželice zřizuje na svých pozemcích služebnosti za úplatu. Minulé
zastupitelstvo schválilo zásady ve znění a za podmínek, kdy tyto byly velice nevýhodné pro
oprávněné, tedy pro žadatele o zřízení služebnosti. Pro naše občany a majitele nemovitostí v
našich katastrech a ostatní investory.
Pravidla výpočtu výše náhrady za zřízení služebnosti byla administrativně komplikovaná
zbytečně zdlouhavá a pro oprávněné nákladná, kdy obci Žiželice jakožto povinné byla
zaplacena velmi nízká částka ve výši 100 korun až 150 korun za služebnost. Avšak občan,
který obci za zřízení služebnosti tuto částku zaplatil, musel uhradit soudnímu znalci částku od



2 600 Kči výše za ocenění nemovitosti obecního pozemku. Naším cílem je lidem v obci
pomáhat, nezatěžovat je zbytečnou administrativou ani finančně. Z tohoto důvodu navrhuji
schválit nové zásady, přičemž služebnost bude pro každou jednotlivou přípojku 2 000 korun
bez nutnosti dokládat znalecké posudky. Subjektům, které zřizují a provozují distribuční
soustavu ve veřejném zájmu bude umožněno stanovit ocenění náhrady za věcné břemeno
dle oceňovací vyhlášky aplikace e břemena.cz, navýšené o bonifikaci 20 % s tím, že
minimální výše náhrady bude činit 2 000 korun za obchodní případ a výše bonusu v
maximální hodnotě 20 000 korun. Všem zastupitelům byly zásady včas předány k

prostudování a připomínkování, dosud žádné připomínky nebyly doručeny. A ptám se nyní
zastupitelů i občanů o případné připomínky a zastupitele o protinávrhu. Děkuji. Paní
zastupitelka Urbánková já se zeptám, proč se v záhlaví odkazujeme na paragraf 102
odstavce 3 zákona o obcích?
Místostarostka: Kde to je prosím vás je?
Urbánková: Toho v těch zásad.
Místostarostka: Protože... dav hlučí......můžeme pokračovat? Ptá se místostarostka nebo
někdo má připomínky? Nikdo...lidé se uklidnili
Místostarostka: Protože v paragrafu 3 zákona o obcích, teda pardon v paragrafu 102
odstavec 3. Rada obce zabezpečuje rozhodování ostatních záležitostí patřících do
samostatné působnosti obce. Pokud nejsou vyhrazeny zastupitelstvu obce, nebo pokud sije
zastupitelstvo obce nevyhradilo, a v tomto případě si zastupitelstvo vyhradilo možnost
schválit zásady
Makuková: kdy si to vyhradili?
Místostarostka: Teď, v tuto chvíli, tím, že bod zastupitelstvo projedná
Makuková: Zastupitelstvo si to vyhradilo, ale vy jste to dali jako bod programu. My jsme nic
nenavrhovali. Zastupitelstvo musí schválit, že si tu pravomoc vyhrazuje
Místostarostka: nemusí. My tím, že to nyní projednáme, tím si to vyhradíme.
zast. Urbnková: v Článku 3 odstavec 2. Služebnost bude zřízena pro každou jednotlivou
přípojku inženýrské sítě v minimální výši 2 000 Kč. Podle čeho se bude částka případně
zvyšovat, když zásadách slovo minimálně?
Místostarostka: Podle e břemen
Urbánková: a my máme přístup na e břemena? Zaplatili jsme si licenci?
Místostarostka: Ne, my to ani nebudeme dělat.
Urbánková: A když si občan nebo ten subjekt bude chtít podle tohoto bodu zřídit přípojku.
Podle toho e břemena vypočítat hodnotu a podle toho je břemena to vypočítá kdo? protože
do toho e břemena musí být přístup a musíte si zaplatit licenci
Místostarostka: Proč by to občan dělal?
Urbánková: No proto se ptám teďka,
Místostarostka: protože to občan dělat nebude.
Urbánková: A tam je služebnost bude zřízena pro každou jednotlivou přípojku bla bla bla v
minimální výši 2 000 Kč a až subjektům, které zřizují a provozují distribuční soustavu ve
veřejném zájmu bude umožněno stanovit ocenění náhrady za věcné břemeno dle oceňovací
vyhlášky. Atd. já se ptám na tu první část. Jestliže bude někdo dělat služebnost za
jednorázovou částku v minimální výši 2 000 Kč, co znamená to minimální? Co co tu částku
může navýšit?
místostarostka: Občanům to nenavýší nikdy nikdo, pouze subjektů, dle další věty
Urbánková: kdo mi to zaručí, když tady je napsáno, že minim?

p



Místostarostka: tak samozřejmě vy jako občan si můžete zaplatit firmu, která vám to na
základě e břemen spočítá. Vyjde to třeba na 4 a půl. A proč vy byste platila 4 a půl, když
můžete zaplatit 2 000 Kč? Urbánková: Já se ptám, když si budu chtít zřídit tu přípojku teda tu
přípojku podle první věty, co když po mně bude chtít 3 000 Kč, protože tady je napsáno v
minimální výši, co mi zajistí, že nebudete chtít víc?Urbánková: Když jsou minimální, tak
počítám s tím, že chce 2 000 Kč a může se to navýšit. Zast Mangová: Minimální výše 2 000
Kč bude prostě zaplaceno 2 000 Kč znamená nejméně, protože tam není jednorázová částka
nebo 1 000 Kč. Protože abychom si jako obec nezavřeli vrátka předtím, aby ty subjekty nám
mohly uhradit vyšší částku
Urbánková: ale to už je v tý druhý větě, že subjekty, které zřizují, jsou bla bla bla, tak s tím,
že minimálně výše náhrady bude činit 2. To v tý 1 větě to chápu, ale proč to máme i tady, co
chceme dát občanům? Tam to zavání tím, že se může vyskytnout něco, co tu
částku navýší Makuková: Anebo to bude podle toho, jaký to je občan a každý zaplatí podle
toho ...
Místostarostka: NE NE! Takhle to určitě není.
Ale asi máte pravdu, nám to nedocvaklo, to slovo min. takže v prvním odstavci vyhodíme
slovo minimální a bude za jednorázovou úhradu ve výši 2 000 Kč
rušíme slovo minimálně. Děkujeme za připomínku
Urbánková: ještě se zeptám, zda návaznosti na ty subjekty potvrdil čez distribuce písemně,
že ocenění věcných břemen podle těchto zásad je pro mě schůdný?
Místostarostka: Ne písemně ne. Jednali jsme s nimi a s tímto zněním souhlasí.
Vyvolali jsme s nimi jednání, protože nám šlo o to, aby se stavby v obci Žiželice v katastrech
našich vlastních nezastavily, ale tak, jak jsme zmínili odůvodnění, šlo nám o tohle, to
znamená, čez je s tímto spokojen v případě, že vznikne usnesení, chtějí o tom být
informování a nebude nic bránit žádné výstavbě, všechno bude urychlené.
Urbánková: Tak, a ještě poslední otázka. V článku 3 bod 4 už tam je napsáno, že úplata za
zřízení služebnosti bude na účet obce zaplacena dle dispozic na daňovém dokladu
bezhotovostním převodem nebo v hotovosti na podatelně obecního úřadu. Znamená to, že
pokud budu chtít hradit bezhotovostně, tak my obec nejprve vystaví fakturu a na základě té
bude provedena platba?
Místostarostka: Tuto pasáž jsme tam nechali z minulých zásad
Urbánková: no, já se proto ptám, jak to bude
Místostarostka: Jak to dělalo vedení obce dosud, tak stejně? Já jsem ve vedení nebyla, takže
nevím.
Starostka: Platilo se to většinou v hotovosti.
Urbánková: Teďka je tady tohle vedení, tak se ho ptám. Jak to bude teda vypadat bankovním
převodem? Vystaví se faktura?
Starostka: Vystaví se faktura. Vystaví se doklad, není problém.
Urbánková: Děkuji.
Hlásí se Makuková a mluví: Předložení materiálů je věta pravidla výpočtu výše náhrady za
zřízení služebnosti byla administrativně komplikovaná zbytečně zdlouhavá a oprávněné
nákladná, kdy obci Žiželice, povinné, byla zaplacena velmi nízká částka a ve výši ve výši 100
až 150 korun za služebnost. Avšak občan, který obci za zřízení služebnosti tuto částku
zaplatil, musel uhradit soudnímu znalci částku 2600 korun i výše zase ocenění nemovitosti.

Jenom chciříct, že občané měli i druhou variantu, nemuseli si dělat znalecký posudek. Tato
věta se mi zdá bezpředmětná. ...hlásí se



Místostarostka: Já vám dám hnedka pane slovo, jenom na to budu reagovat.
Místostarostka: Ta věta je tam právě proto, protože je odůvodněná, protože podle zásad,
které v tuto chvíli ještě platí a které vlastně vaše zastupitelstvo schvalovalo...
Vykřikla Naše zastupitelstvo
Místostarostka odpověděla? Já jsem pro tato pravidla nehlasovala
....tak to bylo tak, že občan obce měl taxativně danou tabulku, podle které například
konkrétně můžu mluvit za sebe, protože jsem si dělala ve Stroupči vodovodní přípojku, kdy
bylo zapotřebí protlakem protlačit vodu pod silnicí od jedné nemovitosti, vlastně tam u
obchodu pod silnicí a na obecním pozemku vybudovat vodoměrnou šachtu a podle těchto
vašich pravidel bych zaplatila zhruba 7 500 Kč za věcné břemeno obci, protože tato pravidla
měla jenom takhle taxativně dáno, jak se budou platit břemena a samozřejmě i čez distribuce
chtěl pro ostatní občany převážně vlastně v našich katastrech provádět výkopové práce
proto, aby lidi měli elektro přípojky a další, tak když jim byly tyto zásady obcí zaslány, tak
odmítli cokoliv v katastru našich vesnic dělat, protože to bylo pro ně strašně nákladné a
vlastně požadovali a na základě toho jste upravili zásady, kdy si ten občan nebo subjekt mohl
vybrat, že buď zaplatí podle těchto Vašich drahých výpočtů např. nějakých 7 000 Kč anebo
na základě znaleckého posudku.
Já jako první jsem tedato riskla a oslovila jsem soudního znalce, který mi řekl, že jeho služby
budou stát 2 600 Kč a já jsem ho dotázala, kolik bude stát to břemeno? A on řekl, že neví.
Dokud to nespočítá. Po znaleckém ocenění jsem obci zaplatila 120 korun za věcné břemeno,
to znamená= závěr, strašný elaborát, protože samozřejmě 2 600 Kč jsem vynaložila
soudnímu znalci, obci jsem zaplatila pouze 120 korun. Bylo to o spoustě administrativy,
prodlužování, aby ostatní občané a sousedi nemuseli nikde shánět soudní znalce, protože
třeba pro čez distribuci soudní znalci to počítají v řádu 10.000 — 20.000 Kč za 1 znalecký
posudek. Takže jsem sousedům a občanům dala kontakt na tohoto soudního znalce a díky
tomu se tady sešlo za posledního půl roku nebo rok asi 5 nebo 6 znaleckých posudků od
znalce, kdy ti všichni občané zaplatili služebnost v řádech stokorun až 150 Kč. Takže ano,
všechno, co jsem řekla v odůvodnění, je pravda. Děkuji
Hlásí se pan chci abyste mou milovanou společnost, kterou jste
tu jmenovali, jestli byste ji mohli vymazat ze zápisu a už aby nebyla ani jmenovaná. Ono by
to totiž mohlo vyznít, že je tady porušována evropská smlouva o vnitřním o trhu, kdy vlastně
protěžuje společnost čez. Místostarostka: Jak jsem řekla čez, pardon a myslela
jsem čez distribuce, protože může distribuovat, může prodávat a vlastníkem ty
přípojky můžeme jít kdokoliv, to nemusí bejt ani čez ani ten kdo chcesvítit. takže to by se
vlastně mělo vztahovat na všechny prodejce energií a na druhou stranu vůbec nechápu,
proč čezu bylo takhle nadržování, jak za minulého, tak za současného vedení to řeknu
obecně. Proč vůbec se s nima, co máte co bavit, to je vaše rozhodnutí zastupitelstva, a tak
jak vy to rozhodnete, tak si čez stáhne prdel a buď to bude dělat a platit jako ve všech
městech
Místostarostka vyzvala pana aby byl slušný Ano bude držet, a stáhne
zadek a bude platit jako ve všech městech v republice, stejně tak i v Žiželicích anebo taky ne.
Místostarostka: děkujeme za připomínku
Urbánková: Přeci jenom mám ještě jednu otázku, když subjekty, které zřizují a provozují
distribuční soustavu ve veřejném zájmu, budou mít umožněno stanovit ocenění náhrady za
věcné břemeno podle oceňovací vyhlášky aplikaci e břemeno, my tam nemáme přístup, tak
jak si zkontrolujeme, že oni potom tu cenu, kterou nám tam dají, je správně.
Místostarostka: My si nemusíme nic kontrolovat, protože kdybychom tam neměli tu větu, že



subjektům až do konce........... tak dostaneme od všech jenom 2 000 Kč, ale v případě, že
subjekty, které tady nebudu jmenovat, nám řeknou, že podle e břemenem máme nárok na
4 500 Kč, tak proč bychom je nevzali?

Urbánková: Takže mysi ani nezkontroluje, jestli třeba nemáme nárok na 7 tis Kč?
Místostarostka: Ne. Vám stačilo 150 korun a nám stačí 2 000 Kč
Urbánková: Bylo to podle znaleckého posudku, bylo to správně a my jsme si to mohli
zkontrolovat, tady nemáte možnostsi to zkontrolovat, protože nemáme přístup do aplikace.
Místostarostka: Ano, ale občané chudáci museli 2 600 Kč a více vyhazovat za posudek
Urbánková: Já se teď nebavím o tomhle, já se ted bavím o tom ohledně e břemena, takže my
jako obec si to nezkontrolujeme
Místostarostka: Ne, nezkontrolujeme
Urbánková: a kdybysme mohli mít třeba i 50 000 Kč, tak nám bude stačit 4 500 Kč.
Místostarostka: máte protinávrh? Urbánková: ano, mám protinávrh Místostarostka: tak prosím
jej předneste Urbánková: Zastupitelstvo obce schvaluje, aby obec Žiželice zakoupila aplikaci
e břemena. A to je všechno
Místostarostka: Dobře, necháme hlasovat. Kdo je pro?
Urbánková, Makuková, Provazník, kdo je proti nikdo a kdo se zdržel Mangová,
Panská, Dormiševová, Mašek usnesení nevzniklo.
Urbánková: Mám otázku, mohli bysme dát 10 minut pauzu? Místostarostka: Určitě ano.

Já mám k týhle věci, než bude přestávka. Kdyby si obec koupila tu aplikaci e-
břemeno, tak pak by to ti občani měli za 120 Kč a ne za 2 000 Kč. Místostarostka: Ne,
neměli. Protože minimální částka těch 120 korun se dá podle zákona vybrat od občana nebo
od subjektu pouze v případě, že ta cena za služebnostje zjištěna na základě znaleckého
posudku.
V případě, že je jasně daná zastupitelstvem dané obce nebo města anebo v případě, že je
zjištěná na základě e břemene, tak je to buďta daná částka zastupitelstvem anebo
vypočítaná e břemenem. p.: to e-břemeno vypočítaná v podstatě stejnou částku jako
ten znalec.
Místostarostka: Ne, právě, že ne.
Děkujeme za připomínku a dáváme 10 minut přestávku je 18, 22.
Místostarostka: je 18:32 a pokračujeme v zasedání zastupitelstva
Návrh usnesení: zastupitelstvo obce Žiželice ruší Zásady uzavírání smluv o smlouvě budoucí
o zřízení služebnosti a smluv o zřízení služebnosti při výstavbě a rekonstrukcích
inženýrskýchsítí na nemovitostech ve vlastnictví obce Žiželice ze dne 30-03-2022 a
schvaluje nové Zásady uzavírání smluv o smlouvě budoucío zřízení služebnosti a smluv o
zřízení služebnosti při výstavbě a rekonstrukcích inženýrských sítí na nemovitostech ve
vlastnictví obce Žiželice. Kdo je pro.

„|Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní é á Bc. Lenka
Nlaereý jiá:st a||oldřic||k|Pormiševová Jarmi Ihelena Makukov| Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l 1 I F

Proti
Zdržel se l )
Děkuji Usnesení bylo schváleno.=©- M/2022
Starostka: Dalším bodem programu je delegování na valné hromady předávám slovo
místostarostce obce.



Místostarostka: Obec Žiželice má majetkovou účast obchodních společnostech Mikroregion
Žatecko a Severočeská vodárenská společnost a. s. Zastupitelstvo obce by mělo delegovat
zástupce obce na základě paragrafu 84, odstavec 2 písmeno f zákona o obcích na valné
hromady těchto subjektů. Navrhuji delegovat starostku obce Květu Panskou má někdo
protinávrhy a připomínky? Žádné.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Žiželice deleguje starostku obce Květu Panskou na
zasedání valných hromad obchodních společností Mikroregion Žatecko a Severočeská
vodárenská společnost a. s., kde má obec Žiželice majetkovou účast. Kdo je pro.

Pansk|Jaroslav|Mašek|Provazní 1M ů Bc. Lenka
Hledá

T"
4 a=|Oldřic||k--|Pormiševová Jarmil|Helena Makukov|Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l l l k

Proti
Zdržel se Il l
Děkuji Usnesení bylo schváleno|« 79/2022—7Starostka: dalším bodem je Určený zastupitel. Podle paragrafu 49 odstavce 1 stavebního
zákona číslo 283 z roku 2021. Sbírky, ve znění pozdějších předpisů,
zastupitelstvo určí zastupitele, který při pořizování územně plánovací dokumentace obce
spolupracuje s pořizovatelem. Určený zastupitel spolupracuje s pořizovatelem, úřadem
územního plánování, aby byla zajištěna přímá vazba obce na průběhu pořizování územního
plánu nebo jejich změn. Roli nebo činnost určeného zastupitele lze zjednodušeně
charakterizovat jako zajištění přenosu informací mezi pořizovatelem a projektantem na straně
jedné a zastupitelstvem obce na straně druhé. Určený zastupitel musí být člen zastupitelstva
a jeho funkce zaniká mimojiné i se zánikem mandátu zastupitele. Paní

skončil mandát zastupitele, a proto je nutné určit nového zastupitele. Navrhuji
schválit místostarostku Jaroslavu Mangovou.
Má někdo protinávrh? Nikdo. Návrh usnesení. Zastupitelstvo obce Žiželice určuje
zastupitelku Jaroslavu Mangovou pro spolupráci s pořizovatelem na činnosti týkající se
územního plánu Žiželice a jeho změn. Kdo je pro.

Hlava Pansk Jaroslav Mašek Provazní Bonkisovsvá Jam Bc. Lenka
Ří á a Oldřic k já Helena Makukov Urbánkov

Květa |Mangová h Miroslav á á
Pro l / k ď

Proti
Zdržel se l l l

Usnesení bylo schváleno. c- R0J20RD
Starostka: Změna územního plánu číslo 1. Z důvodu obsáhlosti požádám místostarostku o
přečtení návrhu usnesení: čte místostarostka: Zastupitelstvo obce Žiželice, příslušné podle $
6 odst. 5 písm. c) zák. č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební
zákon), ve znění pozdějších předpisů, po projednání návrhu na vydání změny č. 1 Územního
plánu Žiželice, jako opatření obecné povahy a podle $ 54 odst. 2 stavebního zákona ověřuje,
že změna č. 1 Územního plánu Žiželice není v rozporu s Politikou územního rozvoje ČR
(aktualizací č. 3), se Zásadami územního rozvoje Ústeckého kraje (aktualizací č. 5), se
stanovisky dotčených orgánů a se stanoviskem Krajského úřadu Ústeckého kraje a
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l. Rozhoduje o námitkách
(celé znění námitek, vyhodnocení a zdůvodnění je v samostatné příloze materiálu a uvedeny
ve změně ÚP)
Obec Žiželice — nesouhlasíme se změnou z důvodu projednání pouze trasy VTL plynovod DN
1400, nikdo nás neinformoval, že do této změny ÚP je zapracována změna vedení elektrického
napětí pro zónu Triangle, takže žádáme vypustit body ve změně č. 1 ÚP týkající se vedení
VVN 110kV Merkur — Triagle — koridoru technické infrastruktury KT-2.
Vyhodnocení: navržená trasa koridoru technické infrastruktury KT — 2 (vedení 110 kV Merkur
— Triangl) bude do změny č. 1 ÚP Žiželice zakreslena v souladu se Zásadami územního
rozvoje Ústeckého kraje — úplné zněnípo aktualizaci č. 3.

Návrh na rozhodnutí: Námitce se nevyhovuje.

Radek Hyhlan, Žiželice, spolek „Stroupeček“ - změna č.1 územního plánu Žiželic-aktualizace
zastavěného území včetně vymezení asanace území na základě,, usnesení zastupitelstva
obce ze dne 21.9.2018"
V souladu se zákonem č.128/2006 Sb. Stavební zákon, ustanovení $ 21 Požadujeme
poskytnout k nahlédnutí podklady (územní rozhodnutí) poskytnutá pořizovateli v průběhu řízení
o původním územním plánu Obce Žiželice, včetně námitek podaných Radkem Hyhlanem,
které se přímo týkají územního opatření o asanaci území, tak jak jej schválilo zastupitelstvo
obce dne 21.9.2018.

Dále namítáme, že platný ÚP obce ani navrhovaná změna č.1 ÚP obce Žiželice není v
souladu s 183/2006 Sb. Stavební zákon — výčet znění $18, $19, 893, $98, $100, $167.
Kdy zcela postrádá zásobování pitnou vodou pro části obce Stroupeč a Přívlaky plynoucí z
pravomocného a vykonavatelného exekučního titulu, včetně vybudování přivaděče pitné vody
z vodního díla Přísečnice spol. ČEZ,a.s. do obce Žiželice, Stroupeč a Přívlaky plynoucí z
pravomocného a vykonavatelného exekučního titulu.
Dále zcela postrádá vymezené území pro asanaci území, zejména asanaci přírodního
prameniště pitné vody Stroupeč, asanaci území, ve kterém jsou umístěny studny ve vlastnictví
občanů obce a obce samé, které jsou prokazatelně kontaminovány izotopy síry ze skládky
nebezpečného odpadu „„Složiště a úložiště popelovin Vysočany"
Dále zcela postrádá údaje o území, kde jsou umístěny nejnižší hráze skládky nebezpečného
odpadu, Struskovod a složiště popelovin Vysočany v k.ú Hořetic u Žiželic.
Dále zcela postrádá údaje o struskovodu a potrubí vratné vody vedoucí přes k.ú. Hořetice u
Žiželic z ČS Vysočany do Elektrárny Tušimice. Kdy je tato stavba určena k čerpání vody ze
skládky nebezpečného odpadu do elektrárny Tušimic i po jejím odstavení z provozu.
Dále zcela postrádá vymezené území SO. 4.001 a SO4.002 dotčené skládkou
nebezpečného odpadu,, Složiště a úložiště popelovin Vysočany! ve vlastnictví
spol. ČEZ,a.s k asanaci pozemků, jejich rekultivaci včetně následné 30 ti leté péče v
souladu se zákonem o odpadech.
Vyhodnocení: námitka neobsahuje žádné konkrétní požadavky. Z větší části se týká územního
rozhodnutí, opatření obecné povahy o asanaci, vyhlášek a doručování netýkající se procesu
územního plánu.

Návrh na rozhodnutí: Námitce se nevyhovuje



Radek Hyhlan, Žiželice- Námitka kprojednávané změně č. 1 ÚP Žiželice (ručně
dopsané) Námitky a připomínky k Zásadám územního rozvoje Ústeckého kraje včetně jejich
aktualizací nezveřejněné a nedoručené ve veřejných vyhláškách:
Projednávání Zásad územního rozvoje Ústeckého Kraje.
Projednávání 1 aktualizace Zásad územního rozvoje Usteckého kraje
Projednávání 2 aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje
Projednávání 3 aktualizace Zásad územního rozvoje Ústeckého kraje
Další výčet zákonů a paragrafů.
Závěrem: Občané obce Žiželice, zastupitelstvo obce Žiželice ani spolky neměly možnost
být seznámeni a nebyly do současnosti seznámení s žádným návrhem ani vyhodnocení
ZUR Ústeckého kraje. lDále Vám sděluji, že s obcí Žiželice doposud nedošlo ze strany s KÚÚK k projednání, na
základě čehož neexistuje žádný územně analytický podklad, který by prokazoval, že ZUR
Ústeckého kraje se dotýká obceŽiželice a území obce.

Vyhodnocení: předmětná námitka se netýká procesu pořizování změny č. 1 ÚP Žiželice

Návrh na rozhodnutí: Námitce se nevyhovuje.

II. Vydává
změnu č. 1 Územního plánu Žiželice, jako opatření obecné povahy podle $ 173 odst. 1 zákona
č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů.

III. Ukládá
pověřenému zastupiteli, aby ve spolupráci s pořizovatelem, tj. MěÚ Žatec, Úřadem územního
plánování:

- podle $ 14 vyhl. 500/2006 Sb., o územně analytických podkladech, územně plánovací
dokumentaci a způsobu evidence územně plánovací činnosti, ve znění pozdějších
předpisů, opatřil dokumentaci změny č. 1 Územního plánu Žiželice záznamem o
účinnosti v návaznosti na nabytí účinnosti opatření obecné povahy,

- zabezpečil podle $ 165 odst. 1 stavebního zákona poskytnutí dokumentace územního
plánu stavebnímu úřadu, krajskému úřadu a úřadu územního plánování a uložení
dokumentace územního plánu, včetně dokladů o jeho projednání obci, pro kterou byl
pořízen,

- zabezpečil podle $ 165 odst. 3 stavebního zákona zveřejnění údajů o vydaném územním
plánu způsobem umožňující dálkový přístup a toto oznámil jednotlivě dotčeným
orgánům, kterým nebyla dokumentace předána přímo.

To je celé usnesení a nyní žádám zastupitele a občany o případné připomínky, zastupitelé o
protinávrhy. Děkuji a předávám slovo paní starostce.
Starostka: hlásí se pan a dostává slovo:

děkuji, takže teď vlastně jste tady paní místostarostko přečetla návrh, aby zastupitelé
mi zamítli všechny moje připomínky.
místostarostka: Ty už zamítnul| ústecký kraj.

A teď je budete zamítat vy

A



Místostarostka: my potřebujeme schválit územní změnu územního plánu číslo 1 a budeme
pokračovat na změně územního plánu číslo 2. Takže ano, naším cílem je dneska schválit
změnu územního plánu číslo 1 a ty námitky dávala jak obec, tak občané a spolky

A vy přece nebudete teď usnesením schvalovat, že zamítáte námitky svoje vlastní,
to nedává logiku. To za prvé a za 2. tady v tom návrhu změnyčíslo 1 a jsem vůbec netýká té
žádosti, kterou ten NET4GAS podal. Já jsem to teď říkal támhle členovi finančního výboru,
tady jsou přeškrtané ustanovení, který už minulý zastupitelstvo schválilo, že je to potřeba a ty
ustanovení se týkají. Finančního příjmu občanů obce. Jestliže se někdo rozhodne tady v obci
stavět nějaká společnost, tak samozřejmě to je vlastníme každý nějaký pozemky. A jestliže ty
pozemky budou teda dotčený tou stavbou, aby to veřejně prospěšná stavba, tak teď v tomhle
novým návrhu je vyškrtnuto, že je možnost vyvlastnění. Takže jako on si to postaví, tím
pádem nebude moct požádat vyvlastňovací úřad v Žatci o vyvlastnění bude tam distribuovat
a my občané utřeme nudli, protože. Nemůže nikdy podat ten stavebník. Návrh na vyvlastnění
to teda promiňte. To se mi nelíbí. Já, jestli pan už má všechno vyřešený vlastnicky,
ale má tady taky dost pozemků. A když by někdy se zase něcostavělo, tak vlastně tenhle
územní plán ta změna říká, že žádná kompenzace nebude
Hlásí se zastupitelka Urbánková: Mám, teda musím říct, že proto jsem žádala o důvodovou
zprávu k tomuhle bodu, protože jsem to pochopila přesně jako pan

Protože v tom usnesení se píše zastupitelstvo obce Žiželice. Za prvé
rozhoduje o námitkách a teď jsou tam vyjmenovaný své vlastní námitky likvidujete
Urbánková: takže z tohoto důvodu já o tom nebudu hlasovat pro, protože tady rovnoujenámitce se nevyhovuje a my nevyhovuje ani tý naší námitce tím, jak je to tam řečeno.
Místostarostka: Děkuji.

Já bych se chtěla zeptat, z jakého dokumentu, nebo z jakých dokumentů je toto
sestavené, Protože to zdokumentované ani starostka, ani místostarostka nesestavila. Takže
já chci vědět, z jakých dokumentů tohle je?
Místostarostka: z dokumentu krajského úřadu ústeckého kraje, kam bývalý určený zastupitel
podklady odeslal.

Já si podám 106.
Dál mluví místostarostka: magistra bakalářka kdy dokument na
zhruba na 10 stránkách podepsala za obec a odeslala to na krajský úřad a krajský úřad to
rozhodl.

Já ty dokumenty znám, takže dobře není to z jednoho dokumentu, ale z několika
dokumentů. Já tedy úplně nerozumím tomu, o čem teďka budete znova hlasovat
Když už jsou ty body jednotlivě, prošlý zastupitelstvem a tady já se přikládám, asi bych to
nepodala líp než pan protože opravdu teda klobouk dolů, tohle
snad nechcete schválit.
Místostarostka: můžu na to reagovat?

vstupuje bez vyzvání rozpravy...To znamená, že všechny naše připomínky
chcete zamítnout a oni si tu elektriku můžou protáhnout? Tím údolí jak? Půjde. Tahle fotka
tady už.
Kompenzoval, v čí prospěch?
místostarostka: reagovat? Starosrtka: ano
místostarostka: Tuším, teď už nevím přesně, jestli to bylo v roce 2019, ale jak Okrašlovací
spolek, tak občané obce, tak chataři, kterých se to týká v té chatařské oblasti přímo pod
Záhořím, jejichž baráky mají být vyvlastněny, protože přes ně povede velmi vysoké napětí
110 Kv, kdy samozřejmě je tam ochranné pásmo, přesně tak. Takže my jsme bojovali hodně,



obec velice bojovala, bojoval pan Hyhlan i s jeho spolkem, opravdu jsme tomu věnovali
strašně moc času.
Já osobně jsem byla na jednání i zástupci obce na ústeckém kraji. Já nevím, jestli to tam
předával osobně i pan nebo to odesílal, ale zkrátka. Bojovali jsme hodně na
zastupitelstvu jsme to neschválili, ale museli jsme to podstoupit vyššímu orgánu kraji, na
krajský úřad a ti to tam projednali a všechno nám to zamítli. Ale my, jestliže se chceme
někam posunout, tak nám nic jiného nezbývá, než to projednat a schválit. A proto jestli už
není diskuse, tak navrhuji, aby se......není rozumět
hlásí se Vidět, to je přesně tak, jak to říkáte dneska tohle už snesení začíná
zastupitelstvo obce v souladu a teď vy tam citujete v souladu s republikovou koncepcí
zorkou. A to není pravda. Já jsem před třema hodinama mluvil s paní Opllovou a ta ví, že je
to přímo v rozporu s republikovou koncepcí, ale snad si z toho u vás jsem toho všimne a já
říkám, to se všimne, já se postarám
Místostarostka: podívejte se, krajský úřad rozhodl, postoupil to územnímu odboru územního
plánování na město Žatec, kde tomu šéfuje pan Trávníček paní Opellová to vlastně
zpracovávala. Víme, že ve vedlejších vesnicích, kde také budovali plynovod, a přes které
katastry má také vést toto vysoké napětí, tak úplně stejné usnesení schválili na
zastupitelstvech, že prostě nic jiného jim nezbývá. Pokud chceme pokračovat, máme tady víc
jak 2 roky žádosti od několika občanů několika desítek občanů na změnu územního plánu,
které potřebujeme zpracovat, a ta obec se musí prostě posouvat dál.

Tak já akorát tomu pardon, takže existuje, aby to občané věděli usnesení vlády
české, která ta schválila ten tu republikovou koncepci. Já to vím, já to vím, takže já ho i doma
mám. Takže dneska říkáme veřejně, že kašlem na ně, co nám jde do vlády, to přeci nikdo v
demokratických společnosti nemusí dodržovat.
Důležitý je, že kraj si to upekl tak jape tak jak potřeboval a my je teď budeme poslouchat to
ne jestliže v tom usnesení tvrdíte, že to souladu s republikovou, tak tam teda uveďte, že je to
přímo v rozporu s republikovou, protože republiková koncepce uvádí, že tohleto vedení vítali
úvod tak povede já jsem to slyšel, povede z rozvodny rohozec, nebo jak se jmenuje u
Kadaně z rozvodný směrem na jih do kraje plzeňského. Já se domnívám, že tady nikdo
nejsme IG opic, aby nám tvrdil ústecký kraj, že směrem na sever do ústeckého kraje je na jih
do plzeňského to určitě není. Místostarostka: Děkujeme za připomínku, hlásila se paní
zastupitelka Urbánková.
Urbánková: se zeptám, dokument jsme dostali bez podpisu, ale máme ho někde na obci?
teda i s podpisem i s datem?
Místostarostka: Ano, ukážeme Vám jej i s podpisem.
Starostka: Máme to podepsané.
Místostarostka: podepsané bývalým určeným zastupitelem tehdy ještě magistrou

Teď to tady asi nedohledáme, ale bude vám to bude předloženo.
Urbánková: Emailem.
Místostarostka: Dobře, určitě zašleme e mailem

Já bych se chtěl ještě jenom jenom připomínku jenom dotaz, která je tady, jak
říká který tam není moc, nevybírám, že to není v rozporu, že to je v
rozporu s tou vládní koncepcí vy ste tam cestujete že to je jak říká to je v rozporu.
No jako protože tady já to mám jako celek, který se bojovalo o to, aby ty dráty už lidi tudy, a
vy tu i sebemenší možnost toho, že se to ještě nějak zvrátí tu dneska pohřbíte, jo?
Kolik vám nabídli ?!



Místostarostka: Tohle budu dělat, že jsem neslyšela. Nikdo mi nic nenabídnul|! Já sama jsem
dostatečně bojovala za to, aby to vysoké napětí tam tudy nevedlo, nešlo. Našli jsme různé
jiné varianty, kudy vést dráty vysokého napětí. Sehnala jsem dostatečný počet podpisů
občanů obce, tak jsem mohla jednat jako zástupce veřejnosti to byla první věc a navrhli jsme,
že by to mohlo vést trošičku dál, vlastně až v katastru Záhoří za posledními chatami.
Pak obecŽiželice navrhla druhou variantu, která by vedla tuším mezi Zámečkem a Cihelnou
u Přívlak. Přemýšleli jsme o tom, jestli by nešlo, když už je znehodnocený pozemek v
Přívlakách plynovodem, zda by to nešlo třeba vést tam tudy, ale bohužel, všechny naše
snahy a návrhy byly smeteny ze stolu a evidentně nemá cenu dál bojovat, protožeto trvalo 3
roky a ničeho jsme nedocílili. Já za sebe mám svědomí čisté, vím, že jsem udělala jsem
maximum, co pro to šlo. Kéž by každý občan udělal to, co jsem udělala já.

Klobouk dolů, já teda bych Jarušce poděkoval, ale nikdy jsem tebe ani nikoho
neviděl na zastupitelstvu ústeckého kraje, jak jste, tak bojovali za obec
Místostarostka: když jsem tam byla já, tak jste tam zrovna nebyl vy

prosím jé tak pardon
....není rozumět Dokumentace videoprojekci, tak to je škoda, že jste tam

není to úplně mrzká. Teď během roce a půl méně. I přes nesouhlas některých zastupitelů se
to podařilo. Tak, že krajští zastupitelé vlastně Řídili Fotografie a ten stát Aby vzít,
rozhodovalo vám to umývala tady

.... není rozumět Takže občas teda maximálně zavolá. Když teda to mám být
procesně, můžu tady diskutovat se spolu občankou, protože jsme. Věříš, protože když teda
chceme dodržet pro přesnost, ty lidi mají právo na zprávu 9 proces, tak přeci je jednoduchý,
aby přijímalo přijmu! přinesení, aby někdo ze zastupitelů teď byl na dalším zasedání
zastupitelstva ústeckého kraje a uložilo mu úkon, budeš ráj obec způsoben tím ovšem
předložit, aby zas večer podali návrh vládě, chybí zhruba operována to
potvrdil usnesení.Když nikde nic pokoutně a natřeme jim to veřejně a společně, tak to máme
pověšené. Předseda dodávek usmívá, když pardon, pardon mluví jenom 1. Ano platí tak,
když se taky přečti, nemůžete postavit navzdor usnesení vlády. O tom byla ta moje otázka,
jestli jste studovali to usnesení vlády, co tady rada je? Konstantinovyjo, jestliže je to v
rozporu s tím usnesením vlády, proč ta citujete, že to je souladu s nařízením vlády? A proč
nám píšete, že teda je v rozporu s usnesením vlády?
Nikdy byste si to mysl chtěli třikrát schválit tam uvádíte nepravdivou informaci. V tom případě,
jestliže rekord státy. Ale já teď řeknu něco mužovi. On totiž jsou takový tlaky z kraje,
ty byly i na minulý vedení. Jo i na tohle oni to prostě potřebujou. Oni z toho žijou a oni z toho
mají peníze v dozorčích radách. Teď vlastně se jedná o energii do trianglu, že jo?
Všichni víme....že Místostarostka: mohu navrhnout, hlasovat a domluvit se, že tento bod
odložíme na další zasedání zastupitelstva? Můžeme ukončit diskusi a odložit na příště...., no
ještě zastupitelka teda pardon ...něco já teda ještě jakojestli je tohle, co mám v
ruce? To, co tady bylo čteno a je pod tím jako pořizovatel podepsána, Martina Opellová, tak
jsem z toho lehce rozladěná.....
Místostarostka: No ano, protože pořizovatel je Opellová

poikračuje......zastupitelstvo obce Žiželice ověřuje, takže vy tady všichni
ověřujete, že tohleto ...... místostarostka: a druhý podpis? Mottlová! Za obec

Dobře, ale to je, že už je to, že už zase citujeme něco, co už citováno bylo. To znamená, že
už to zastupitelstvem prošlo a teďka, ale se to dělá znova s tím, že mi ověřujeme úplně
všechno dohromady. Jsou to splácaný minimálně 2 neřkuli 3 dokumenty, pod kterým třeba



tady 1 není vůbec nikdo podepsán 10 stránek, není to ani očíslovaný... další stránky, už je
ten celej dokument, na který se to usnese někdo dobře, takže vám nesedí. Není počet stran,
není tady nikdo podepsaný a my tady ověřuje, že změna územního plánu není v rozporu s
politikou územního plánu rozvoje české republiky.
Místostarostka: podepsala po minulá určená zastupitelka L. Mangová Mottlová
Děkuji vám.

No a vodní zdroje....není rozumět
Místostarostka: ukončujeme diskusi..

1 minutu jen
Místostarostka: nevěřím ti..

To máme tady certifikovaný jak se jak se je tam vitam je lokalita
v tý váni, proč si řekněme, jak je to tam pěkný ne? A teď když tam pustíte tohle bojovat se
musí do konce, dokud když tam tohle pustíte, tak tam vlastně dojde k vymýcení již skoro 4
hektarů, protože to má ochranné pásmo. Tam nesmí stát ani strom. .... podle tady toho, co
teď.
Místostarostka: Návrh usnesení ...p. stále vstupuje do jednání bez vyzvání

Co je tady předložený, tak ani vlastníci těch pozemků nedostanou ani korunu za to,
že jim to tam vykáceli, z ničí a vymýtí.
Urbánková: jenom chciříct, že návrh usnesení zazněl. Možná bysme měli hlasovat o tom
prvním no, protože byl přečtený,
Místostarostka: no byl, ale byla tam diskuze a, jestli si vzpomeneš, tak vždycky bylo zvykem,
že se to přečetlo. Takže protinávrh...Urbánková: dobře
Místostarostka: Protinávrh, protože návrh by se znova musel tento číst.
Starostka: no právě
Místostarostka: jestli mohu, tak dám protinávrh: zastupitelstvo obce Žiželice odkládá
schválení změny číslo 1 územního plánu

Pansk | Jaroslav|Mašek|Provazní ší k . Bc. Lenkamě hh a||oldřic| k-|Pormiševová Jarmi |Helena Makukov|Urbánkov
Květa |Mangová h Miroslav á á

Pro I l l l
Proti
Zdržel se l I:
Usnesení bylo schváleno|© X7p9022snč00dotaz
Byla už paní Ing. Kaskové projektantce uhrazena faktura za vyhotovení změny územního
plánu?
Starostka: Ne

a teď já bych chtěl poprosit z někoho ze zastupitelů, který jediný mají právo
navrhovat, jestli by někdo mohl to usnesení, který teda teď nevzniklo, protože jsem o něm
teda nebo vzniklo, nebude, odsouvá se to tak, jestli by někdo ze zastupitelů měl odvahu na to
na tak vypnout a zastupitele pak schválit někoho, protože to se nejedná jenom o ten územní
plán. To se jedná vlastně o všechno. Jestli to teda paní Mangová máte, aby šla na to jednání
zastupitelstva ústeckého kraje, který teď se bude konat na nejbližší, aby si tam vymínila
prostor třeba v programu? Kde se může vypovídat. Já to umím už jako taky dobře a tím tam
řekne těm zastupitelům, že obec Žiželice se usneslo. Zastupitelstvo na to, že chceme revizi
toho usnesení té vlády. Já ho paní zastupitelce Mangové, předložím ale jinak, teda je
dohledatelný jo.

BD



něco je tam taková stránka na vládě a teďjá řeknu, my si děláme,
aby aby zastupitelé ústeckého kraje teda přijmuli usnesení, my si děláme legraci z vlády, ty
nás vůbec nezajímáte. To je hezké návrh takovéhov týhle době.
Místostarostka: přebírá někdo ze zastupitelů návrh pana ?
Starostka: Nikdo, tak jdeme dál.
Dalším bodem je kontrolní výbor, kontrola, usnesení a zápisů za rok 2022.
Zastupitelstvo zřizuje jako své poradní orgány kontrolní a finanční výbor v návaznosti na
zákon číslo 128/2000 sbírky o obcích, paragraf 118, paragraf 119. Navrhuji, aby
zastupitelstvo obce pověřilo kontrolní výbor, kontrolou usnesení a zápisů za rok 2022.
Prosím o připomínky.
Paní Makuková: Ano domnívám, že tohle je úplně zbytečné. Já bych Err, protože
kontrolu kontrolu usnesení dělá dělají ověřovatelé zápisu, podle mě by měli provádět, jestli
teda chcete, aby vám nenapsali 1 větu a měli splněno, mělo to tam dají zkontrolovat plnění.
starostka: dobře
Ještě někdo? Nikdo. Takže návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Žiželice pověřuje kontrolní výbor, aby do příštího zasedání zastupitelstva
obce, které se bude konat v prosinci 2022, provedl kontrolu plnění usnesení zastupitelstva
obce a zápisů ze zasedání zastupitelstva obce za rok 2022. Kdo je pro.

„|Pansk|Yaroslav|Mašek|Provazní GSuell Lenka
Amp. á ade Oldřic

i
k Palinové Jarm|Bc. Wpbmna Makuko HávKvěta á h Miroslav á

Pro l l l F l l
Proti
Zdržel
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Usnesení bylo schváleno. C A022Finanční výbor — připomínkování návrhu rozpočtu rok 2023. Blíží se konec roku a s ním
schválení rozpočtu na rok 2023. Do návrhu rozpočtu je možno zahrnout nutné a potřebné
investice s ohledem na příjmy obce. Zastupitelé i občané podávali v průběhu roku své návrhy
a na příštím zasedání zastupitelstva v prosinci 2022, budeme rozpočet schvalovat.
Samozřejmě není možné realizovat vše, co se navrhne. Z tohoto důvodu navrhuji, abychom
pověřili finanční výbor připomínkováním návrhu rozpočtu na rok 2023.
Má někdo nějaké připomínky? Návrhy? Nikdo.
Návrh usnesení zastupitelstvo obce Žiželice pověřuje finanční výbor, aby do příštího
zasedání zastupitelstva obce, které se bude konat v prosinci 2022, provedu kontrolu a

řipomínkování návrhu rozpočtu na rok 2023. Kdoje pro.
Jaroslav F

Hlasová RAHÉK a MašeKyjpkovášií Dormiševová Jarm|Bc. Helena Makuko Leka
ní á Mangov Oldřic

š

k ila vá Urbánkov
Květa 49) h Miroslav á

Pro f 7, ť É l l
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Zdržel Ise
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Děkuji, usnesení bylo schváleno.|06/2022
Zrušení pověřování zastupovat obec Žiželice ve vztahu k Honebnímu společenství Žiželice u
Žatce. Obec jako vlastník pozemků v kú Žiželice Hořetice, Stroupeč. Přívlaky se automaticky
stává členem příslušného honebního společenstva. Každý vlastník pozemků má hlasovací
právo při valných hromadách, kde se schvalují základní dokumenty hudebního společenstva.
Z tohoto důvodu byla v roce 2020 pověřena tehdejší místostarostka paní Lenka Urbánková k

zastupování obce Žiželice při úkonech, které se týkaly honebního společenstva Žiželice u
žatce. Po zářijových volbách se již místostarostkou nestala, tudíž navrhují její pověření zrušit
má někdo nějaké připomínky námitky?
Nikdo. návrh usnesení: zastupitelstvo obce ruší pověření zastupovat obec Žiželice zastupitel
Lence Urbánkové ve všech úkonech, které se týkají Honebního společenstva Žiželice u
Žatce. Kdo je pro.

Jaroslav A é

Hlasová o a ká ž eo Dormiševová Jarm|Bc. Helena Makuko drsačiká
ní ž Mangov oěbuk: ila vá mo)Květa á h Miroslav á

Pro É l l [l

Proti
Zdržel l M Ise 10

Úůzné. 12272200) VESNEŽEOŮ (C NY JZ0O2ABod různé. Wo : h 6: děj hZápisy z výboru obce a bytové komise|PPyYojyp- 0. 40, 4 nZastupitelům obce byly zaslány 3 zápisy ze zasedání komisí bytové komise a finančního
výboru a žádné připomínky nebyly na obec zatím doručeny. Takže doufám, že je berou na
vědomí.
Urbánková dotaz: já mám jenom dotaz, když finanční výbor kontroloval účty Komerční a
České národní banky, kontrolovaly i výpisy z těch účtů?
Starostka: ano bylo jim předloženo vše, ze všech bank.
Urbánková: Děkuji.
Starostka: Tak dále bych chtěla informovat, že byla vytvořená vnitřní směrnice, spisový a
skartační řád, který byl zkontrolován Okresním archivem v Litoměřicích a je zpracován v
souladu s platnou archivní legislativou a lze ji používat k vedení spisové služby u obce
Žiželice.
Urbánková: Ještě jednou poprosím
Starostka: byla vytvořena vnitřní směrnice, spisový a skartační řád, která byla zkontrolována
Okresním archivem v Litoměřicích a je zpracován v souladu s platnou archivní legislativou a
lze jej používat k vedení spisové služby v obci Žiželice.
Urbánková: Mohu požádat, aby byla všem zastupitelům směrnice zaslaná.....děkuju.
starostka: ano zašleme
Dále chci informovat, že.obec Žiželice neobdržela dotaci od Ústeckého kraje na Rodáky ani
na projektovou dokumentaci na sportovní a kulturní zázemí Stroupeč, o kterou bylo zažádáno
v 08-2022.
A dále bych chtěla informovat, jelikož se blíží čas Adventu, tak obec na žádost občanů
zakoupila 2 kusy živých vánočních stromků, které byli zasazeny v obci Přívlaky a
v Hořeticích. Adventní akce, takže 27. 1. o Adventní neděli by byl rozsvícený strom
v Žiželicích a ve Stroupči, v Přívlakách a 26. 11. chtějí občané v Hořeticích.
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Potom 26. 11. v sobotu by bylo Adventní tvořenív Žiželicích a ve Stroupči.
Dále Mikulášská nadílka pro děti, kterou pořádáme každý rok, by byla 4. 12. na kulturním
domě v Žiželicích pro všechny děti, které budou mít zájem a v případě zájmu občanů
uspořádat v jednotlivých vesnicích mikulášské obcházení po domě, tak je tady nabídka
masek Mikuláše a anděla, kdyby měl někdo zájem.

To by bylo vše.
Makuková: Nebudete informovat o kontrolách, které proběhly na úřadě?
starostka: které máte na mysli, teď nevím?
Makuková: No, který proběhly od posledního zastupitelstva z beru, že minulý zastupitelstvo
bylo ustanovující a bývalo zvykem, že na každým následujícím zasedání zastupitelstva byli i

zastupitelé i veřejnost informováni o proběhlých věcí
starostka: Z důvodu, takhle to řeknu, opravdu z důvodu nedostatku času zpracování
materiálů do zastupitelstva, nebyl čas, takže pokud něco bude, tak to bude na příštím
zastupitelstvu obce
Makuková: kdyžjste udělali Jednací řád, který byl v pořádku, se projednával docela dost
dlouho, tak si myslím, že jako zprávy z auditu obce, který kontroluje hospodaření obce,a je
pro veřejnost a zastupitele poměrně zásadní, kdy tu informaci o tom, jak se hospodaří
s finančními prostředky a jak se vyjde u obec by veřejnost
měla vědět. To si myslím, že podstatnější než než zásady ozdoby reální smluv, který teďka v
současné době nepotřebujeme ani jako Jednací řád, který byl schválený ministerstvem
vnitra.
starostka: Budou předloženy na příštím zasedání zástupitelstva obce

můžu se zeptat ten audit, kdy byl?
starostka: V září 2022. Klidně kdokoliv, můžete se přijít na ně podívat není problém.

Já bych to já jsem jenom na něco zeptat .....
Místostarostka: tak ukončíme Různé a zahájíme Diskusi?
Starostka: ano, zahajujeme diskusi:

teda zeptam ví už se, nebo možná nevíš, kdo je majitel, té tankovací stanice
PHMU tebe před barákem.

Ta budova vedle ta váha, to bylo to došla do veřejné soutěže a jsem dal u 100
korun než nějakej takže to je majetek, která ta váha ten domeček, ale to vedle bylo
vydaný na restituci, ale ve výši to je, pro ty jsi to bylo někomuz nich
to bylo vydané?
diskuse mezi ohledně tankovací stanice...já se potkal s žáky, aby
říkal, že on v restituci dostal vršek. Tu čerpací stanici není pro člověka hospody byl celek,
jestli dostane se tu clovek dostane tu nádrž tam nešlo, nikdy rozdělím, protože to je časovaná
bomba. Tady asi nikdo nestará o tom, že časem provést na poteče to do potoka a určitě to
není suchý, to jako dával, je to odstín
Místostarostka: to už se tady řešilo před 4 roky zpátky

Ty brácha to odmontoval z starším a uvařil si ten stojan. Potom, když
hořčík hlavne skončila.Tohleto jsem někdy tak já to nevím. Ale byla by dána restituce má do
konkrétního majitele někde možná, zeptat se nám to tak a my si to třeba i pamatovat.
Nejenom zajímavé děkuju...nic není rozumět, lidé do toho neřízeně vstupují
Starostka: hlásí se Makuková.
Makuková: Mě teda tady to, musím něcoříct to, musím si stoupnout



Mě teda potrebuju, Když jsem navrhovala schválit rozšíření programu o bod
paní paní místostarostka mi tady řekla, že hned 19. 10. volali
Místostarostka: Ne, to není pravda, řekla jsem, že jsme jí odeslali mail a pak následné dny,
že paní starostka s ní telefonovala a domlouvala se s ní.
Makuková: Řekla jste to, že už dvakrát mluvila s paní starostkou. Dneska ráno, já jsem jí
volala, mluvila prý dneska ráno s paní starostkou a paní starostkají slíbila, že na dnešním
jednání zastupitelstva obce bude žádost prodloužena.
Starostka: to není pravda.
Makuková: Teď jsem s paní mluvila, to znamená, že paní bude
muset celý kolečko projít znova, protože její žádost de facto padá. Já tedy musím říct, že i s
ohledem na přijatá usnesení, která omezují práva zastupitele s ohledem na skutečnost, že
starostka a místostarostka tady uvádějí polopravdy, svolám si svou politickou stranu a
rozhodnemese o tom, jestli má cenu v tomhle nedemokratickém zastupitelstvu pokračovat
dál. Jestli tím nezastavujeme obec, protože rozhodování jednoho člověka, vidíte všichni, kdo
tady vede zastupitelstvo obce, starostka to není. A aby abychom tady 4 rokyžili v
nedemokratické mne demokratickém rozhodování, když ani zastupitelé nedostanou podklady
K tomu, k čemu potřebují, aby mohli rozhodovat. Projednám to se svojí politickou stranou.
A rozhodneme se, jaké kroky učíme.

Já bych se chtěla zeptat zastupitelů, co osadní výbory?
Ne tak já se zeptám přímo zeptám se paní starostky a co si myslí, jak to bude pokračovat dál,
s osadníma výborama?
starostka: Zatím v současné době o tom neuvažujeme.
z davu: můžu znát důvod?
nevíme kdo odpověděl, nebylo slyšet: byly k ničemu?

Já myslím, že ty osadní výbory jakože dělali, pracovali.
starostka: zatím prostě o tom neuvažujeme.

Chtěl bych se zeptat, ještě můžu tady tak teď, tak já bych se chtěl zeptat.
Jako. Občan, kteréhoto tíží, abych nedostal, pak každý 2 měsíce 50 000 pokuty.
Jak teda bude běžet ten program s tou Kanalizací, v Žiželicích a se sběrným místem pro
vodu od 2 skladu ze všech těch, co si to teďka udělali, ty čističky? Probíral jsem to, bylo tady
sezení a myslel jsem, že tady na tom zastupitelstvu něco budete teda probírat, je to něco tak
aktuální, že jestliže vy neuděláte nějaké rozhodnutí, tak nám hrozí okamžitě reálný sankce
všem, co tady sedí. Takže budete platit 50 000 druhá návštěva ještě jednou a pak půl
milionu a to vám bude trvat, budou sázet jenom proto, že tohle nemáme dořešený, nemáme
dořešené stočné a všechny tady ty věci a zase myslel jsem, že dneska o tom něco budete,
tady je řešit a potřebuju to vědět, protože teď třeba mě skončila sleva na čističku,
Jako na na férovku, když nebudete, já začnu dělat čističku, udělat si územní řízení a pak
budu dělat všechno pro to, aby úsek kanalizace nedělalo. Protože proč já z mých daní bych
vám přispíval na něco, co co už já pak nevyužiju, že jo? Takže vyjádřete se k tomu, jak s tou
kanalizací.
O. Mašek:
Komu vám? Všichni občané tady mají připojení na čistírnu odpadních vod?

Já ne, další nevíme, kdo řekl, že také ne. Lidé mluví jeden přes druhého, neřízeně
O. Mašek: Víš, že já taky ne?

já z příjmu fyzických osob. Ten rok jsem platil asi 600 000 korun. Jsem platil daň,
ale ty mě nedělej, to nemluvím o pozemcích, pozemkové dani a řekl mi Kvítek, že by to
mohlo být drahý mě a připojovat, ať si uděláme čističky.
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O. Mašek: Tamhle je územní plán, v tom územním plánu, platným územním plánu je to, že
občané, kteří nejsou připojeni na čistírnu odpadních vod, tak si je zřídí svoji čistírnu domovní,
přečti si to, tam je to napsaný,

já nevím, kdo to dával, kdo to napsal, já jsem tady nebyl, byl tady nevím,
kdo to nechala vypracovat.
O. Mašek: Podívejte se do toho, tam si to můžete přečíst a teď 3 a půl roku, 3 a půl roku,
nebo jak dlouho bavíme se nebo bavili jsme se o tom, že se tady bude dělat něco s
kanalizací a čistírnou odpadních vod. Víš, co se udělalo? Nechal se změnit PRVKUK, který
pro nás jako nic neřešil, nechala se zpracovat, zpracovat studie, která je ve výši nevím 68
milionů, aniž by se někdo přesvědčil, jak, v jakým stavu ta kanalizace tady je a hned z fleku
řekli, že se bude budovat nová.
Naše obec 68 miliónů zaplatit, dovedete si představit, jestli vůbec jsme schopní tohle
zaplatit?

Jestli jsi to dočetl do konce,
tak ses tam měl přijít podívat dřív dolů do tý vesnice ty.... mluví na O. Maška

zastupitele a osočuje ho
O. Mašek: ale ty prostě nemel blbosti. Já vím, že by si rád kecal voloviny, ale mluv k věci, teď
se bavíme čistírna odpadních vod. Řekni k tomu něco

obratem napadá . anebo se zeptej týl naproti,
O. Mašek: řekni k tomu něco. Chceš nějakou připomínku, která je rozumná, takjí tady řekni,
řekni to, máš?? Nemáš?? tak nemluv, prosím.

tak jste si jako v ostatních našich vesnicích mohli vystavět svou čov a dostat
od obce 40 000 Kč

Ta už je tak, jestli dneska před 20 lety, tak když o inflaci tak mi na to dáte
400 000 ?

měl jsi možnost si udělat a měl jsi 40 000 už doma a mohls jí mít
Řekl sis o to, tak ti to řeknu, ale to bude díra, je ty betonova rano a dneska, když se

někdo podívá, kdo je trošku ekolog, trošičku nemusí. Je poblázněný ekolog,
tak fungujou kořenové čistírny. Takže když je díra, kde můžou plést i hlavní sračky a ty se
budou pak nějak likvidovat za nějaký poplatek, tak proč se zbytek nepustí do kořenové
čistírny?
O. Mašek: Kam? kde máš pozemek s kořenovým systémem, kde a co uděláš?
Do jakýho prostoru? Nemáš kam? Tady máš nějakejch 240 000 lidí, teda 240 lidí. Tak jako
nevím pouštěj kaly a kam to spíš nemáš Kořenový systém, kterej by ti to pobral ty chytráku,
no
O. Mašek: teď teďka, řeknu ti, teď ti řeknu, že jsme o tom jednali a snažili jsme se stáhnout ty
věci, který se daj stáhnout z tej studie, aby to bylo přijatelné finančně pro tu obec tady prostě
minulý zastupitelky řekli, tady budem budovat všechno nový, jenomže taky si musíte
uvědomit, jestli na to máte vůbec, nebo nemáte a jestli na to vůbec bude mít, protože
nějakých 60% dotace tak si spočítejte z 68 milionů v 60% a kolik ještě ta obec musí
zatáhnout sama, tak zůstaňte trošku na zemi.

po novým roce nemusí bejt nic
lidé se překřikují ....Už předtím ne
Hlásí se místostarostka: hlásila jsem se dřív, ráda bych řekla, že s paní je to
tvrzení proti tvrzení. Skutečně jsme odeslali emailem ten dopis, který byl odeslán, teď nevím
v prosinci 2021 poštou, za druhé samozřejmě u telefonátu s paní starostkou a s
paní jsem nebyla, ale nemám důvod nevěřit ani jedné z nich. Určitě budeme



dělat všechno pro to, aby to paní měla co nejdříve vyřízenéa nijak
bychom neděliali žádné obstrukce, další věc, co chciříct, tak nejsem starostkou obce a ani
se za ní nepovažuju, jsem místostarostkou obce. A protože jsem součástí obecního úřadu a
jde mi o rozvoj obce pro rozvoj všech 4 vesnic, a protože vím, že minulé vedení
zastupitelstva a obce mě nikdy nenechalo pracovat, tak jsme se domluvili s paní starostkou a
táhneme za jeden provaz a věříme si a budeme pracovat proto, aby ty naše vesnice se
rozvíjely a abychom pracovali. Zastupitelům byly zaslány úplně všechny podklady. Není
pravda, že žádné neobdrželi. Byla svolána před 10 dny pracovní porada, kde byli všichni
zastupitelé, mohli cokoliv říct, od kohokoliv si požádat, kdykoliv se dostavit pro další potřebné
informace. K osadním výborům vám paní starostka odpověděla.
To, že teď momentálně někdy na zastupitelstvu z poloviny mluvím já a z poloviny paní
starostka. Zákon o obcích to umožňuje. My jsme se takhle domluvili. Není to jednoduché.
Nevím, zda jednání zastupitelstva jsou pro vás sranda a jednoduchá, ale pro nás určitě
jednoduchá nejsou, ale budeme dále pracovat a nenecháme si tu naši práci znepříjemnit. K

čističce bych vám jenom řekla, že usilovně pracujeme na tom, aby čistírna odpadních vod v
obci Žiželice v katastru Žiželice byla co nejdříve vyřešena, tak, abychom s platností od 1 1

2005, pardon 2025 splnily podmínky, které od stavebního úřadu máme. Už jsme byli dvakrát
na jednání na stavebním úřadě, teď aposledy jsme tam byli i se zástupci společnosti Provod,
se kterou minulé vedení navázalo spolupráci a hledáme vhodné varianty. Víme, že si
nemůžeme dovolit mít úplně novou kanalizaci i když bychom chtěli. Úplně novou čistírnu a
všechno připojený, úplně všechny nemovitosti, ale prostě nechceme dopadnout jako např.
Prameny na Karlovarsku a nemůžeme prostě si vzít úvěr 64 milionů.
To znamená, že firma Provod nám zpracovává nyní optimálnější variantu, usilovně na tom
pracujeme, vymysleli jsme nějaké návrhy ve spolupráci se stavebním úřadem i s
firmou Provod, ovšem vás samozřejmě i zastupitele budeme nadále informovat.
Děkuju
Paní makuková: prosím ještě prosím vás pěkně.
Řekla poslední věc, celej život se živím jako rozpočtář a ekonom. Převzala jsem obec z
10 milionama, který byly našetřený za 32 let o hospodaření předešlého zastupitelstva.
Investovali jsme nebo tvoje naší obce jsme investovali více než 5 milionů korun a ještě více
než 2 a půl milionu korun jsme dokázali ušetřit.
Nemám strach z velkých čísel a nebojím se ani 68 milionů korun, protože vím, že jsou na to
dotace. Když jsme něco dělali, domluvili jsme se na tom, že budeme dělat věci pořádně, a ne
záplatovat je to, že nám navrhli vyměnit kanalizaci mezi 2 a 3 panelákem za půl milionu
korun, která je v havarijním stavu. Jestli chceme dělat jenom záplaty a čekat na to z
každý každý rok ze svého rozpočtu vydávat mraky peněz za záplatování kanalizace, kterou
nikdo nezkolauduje, protože do ní teče dešťová voda, tak se mi to zdá opravdu nehorázná
drzost. Tady se musí udělat nová kanalizace, protože za 40 let ji nikdo
nebyl schopnej zkolaudovat, nám už jí těď nikdo neskladuje. Zkolauduje jenom novou, tak
můžeme se rozhodnout. Můžeme tady zase jet tak, jak se tady jezdilo. Všechno se udělá
napůl, všechno se zatáplatuje a za dalších 5 10 let se to bude dělat znova.
Za další mraky peněz anebo dobře jdeme do toho a uděláme to jednou provždy a pořádně.
Takhle to vidím rozdíl našeho a vedení za rozumné investice.
Místostarostka: Já bych tomu ráda řekla, že my nebudeme nic záplatovat.
Bude vybudovaná nová čistírna odpadních vod, bude vybudovaná nová splašková
kanalizace, a dokonce se nám podaří získat i dotace. O aktualitách, prosím.
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splašková je hotová, ne?!
místostarostka: Není, není je v havarijním stavu a je do ní napojena i dešťová
Makuková: vy jste mluvili o dotacích a taky o 64 milionech.....není rozumět
O. Mašek: Já jsem řekl, že byla zpracovaná studie, nepřevracej, co já říkám.
Místostarostka: To znamená, bližší informace by.

68 miliard ale co? Já se ti na to ale to je to nebude o 68 miliónů platit
obec obec bude mít na to dotace.
Místostarostka: No to ano, ale kolik procent dotace pane ? Kolik?

neví
jestli v tý v tom budete pokračovat, samozřejmě my budeme pokračovat až teď.

Místostarostka: ano, budování nové čistírny
budete pokračovat i v tý?

Místostarostka: samozřejmě ano.
O. Mašek: V tom abysme tu kanalizaci dělali po částech a ne všechno najednou. Jo, budem,
budemese zabývat, protože jestli chceme vyměnit čistírnu odpadních hmot, tak
tomu abysmeji mohli vyměnit. Musíme rekonstruovat.
Část, část z těch tady splaškové vody, to znamená to,co je teďjako kanalizace pro
splaškovou vodu tak bude v budoucnu kanalizace pro dešťovou vodu a ta splašková,

...tak bych to nechal udělat o co teda nechal udělat, že napojil dešťovou
vodu? Nakreslenej ptáš na takový vali se tam jeli jste tam měl přece bráchův tady máte paní

tak se jí zeptejte, nezajímavé. Vás nezajímala obec 30 let zpátky
.....není mu rozumět

O. Mašek: nemel voloviny
místostarostka: Prosím Vás, neřešme co bylo, pojďme řešit co bude, hlásí se zastupitelka
Urbánková: Já trochu odbočím a zeptám se, kdy plánujete vydat nový organizační řád obce
Žiželice a zda ho dostaneme k nahlédnutí jako zastupitele.
Místostarostka: Určitě na ně budeme pracovat a určitě ho dostanete k nahlédnutí.

já bych se zase vrátil k tý kanalizaci to je až odpad, ale aby taky do ní něco
teklo, tak je potřeba voda. Když se zeptáte tamhle táty, tak to řeší se to. Každou
chvíli víš, že jsou nějaký problémy, boucháta stará litina. Táta by to aspoň říkal, takže už teď
je i problém s vodou pitnou, která vede do Žiželic ano jo a nikdo to nechce řešit, ačkoliv jste
tady před chvílí četli vim, že to moje ty moje námitky, kdy existuje exekuční titul. Kdy
magistrát města Chomutova má vydat exekuci na čez a čez, musí podle pravomocného
rozhodnutí jsem přivíst novej vodovod.

Ono se směje, ono se směje.....vykřikuje do davu a nevíme k čemu a ke
komu...., chová se zvláště...vstává a najednou práskne dveřmaa je pryč...snad je
v pořádku...nikdo jiný si ho nevšímá....

pokračuje: jo novej vodovod. Tady musíme to rozhodnutí. To rozhodnutí už platí
od roku 2 000 v, protože má 1000 a nikdo nebyl tak zájem, aby prostě pouťdo stolu a říct,
když tady teďpřijde to pravomocný. A jestli chcete užívat, tak taky budete plnit ty podmínky
orgánů, když víte, jak ty vole....mluví několik lidí najednou a ani není slyšet o čem ....Se
proberte... ..., byli obec ulice má samozřejmě více částí, takže oni to tak dobře napsali,
že to obcešířili, jsou i části, takže musí na základě toho rozhodnutí už měli přivést vodu
do příma, do kterou přijedou řetěz a se dožít delic novou. Proč není ten taky bych
řek strategicky ?Protože může se zachytit, nebude nic dneska dotace nějaký třeba jsou.
Myslíte si, že budou za rok na to zapomente z nějaké úplně 1? Nebudou žádný dotace.
Vnímavýa jeli teda.No právě. vybudovat tu čistírnu, jež teďříkáš, že chtějí dotace nebudou a



zatáhne obec celej šéf vzal.Další teda už před 23 lety se dnes zpracovanou studii
na celej hořetice jo odklady za čistírnu odpadních vod včetně biodegradační rybníčku. A
všechno tenkrát tady zapomeňte to zaseklo. Takže víte Santiaga gradace fungujou, tak proč
neudělat aspoň části obce? Jestliže tahle čistírna zvládne a teď mě neberte jako přesnějo,
až se nějak upraví, tak zvládne pro 100 lidí nějaký lidi, už jsou napojení na ty domovní Al,
kdyby ta biodegradační zvládla zase.
No tak pak už se nemusí dělat, tak drahá ta ta centrální ne proč nejsou 3 to je jako když
nebude elektřina, tak to jsou tak normální. Obec si udělá zdroj elektřiny na potoce
fotovoltaiku. Když tam bude foukat, tak budou mít 3 a takhle můžou fungovati
odpady né můžou bejt 3 nezávislé zdroje čištění.
Co nádražní a možná tam nic, já jenom o tom tady říká. Říkal, že ho to je návrh.Tak si musíte
nesmete.
Urbánková: Tak no já mám teda několik otázek a nebudu, nebudu úplně zdržovat, než se to
zase někdo připojí do diskuze. Chtěla jsem se zeptat, kdo povede pohostinství. To je
zaměstnankyně se na nás stále obracejí s požadavky na třeba na opravy cen. Kdo
na dotykačce je 5 oprávněná osoba, která jim v tomhle tom.Pomůže já to zatím je to k
diskuzi, protože to teď, protože se tady proslýchalo, že se bude prodávat kovo, tak se
narovinu ptám. Plánujete ho třeba? Já nevím v blízké době. Prodat. Rok 2 34.
Starstka: vůbec jsme o tom nemluvili.
Urbánková: Zatím nechcete prodávat nejbližší 4 roky neplánujete prodávat kovo?
Místostarostka. Nevím, neřešili jsme to.
Urbánková: co říct nic k tomu jako jak to bude se sběrným místem? pořád bude fungovat ?
Starostka: bude to fungovat tak jak dosud, ano
Urbánková: Tak pak se zeptám vlajka na obecním úřadě vždycky visela teďka.
Nevisí.
Starostka: Byla poškozená, tak jsme ji sundali a bude se vyvěšovat o svátcích.
Urbánková: Ano dobře, jenom se ptám, pak kotaktovali jsme firmu RAS TV, aby nám poslali
smlouvu kterou jsme na obci nedohledali. Byla uzavírána ještě za pana ale bohužel
do 19-10 ani po několika urgencích jí neposlali, tak jsem se chtěla zeptat, jestli už přišla
Starostka: nepřišla.
Urbánková: Můžu požádat, že by se zaurgovalo?
Starsotka: dobře
Urbánková: Ještě se. Zeptám květinová výzdoba v obcích už je všude?A to co zbylo tady
takhle vedle obecního úřadu? To se.Bude dávat kam?
Starostka: něco ještě k hospodě přijde
Místostarostka: a ve Stroupči bude osázeno do květináče obecního, ve kterém jsou ještě
krásné jiřiny, tak až pomrznou, nahradíme. Prostě se ještě plánuje vysazovat
Urbánková: No a pak ještě jsem se chtěla zeptat, prý je poškozenýstarý traktůrek. Je to
pravda?
Starostka: ano, je to pravda
Urbánková: a kdo ho poškodil? Co s ním je?
Starostka: V rámci používání stroje se prostě poškodil
Urbánková: Jako že tam třeba vypadl šroubek nebo něco, nebo ho někdo naboural?
Staristka: ne, prostě mechanické poškození, užíváním
Urbánková: takže ho jakoby nepoškodil nikdo nějak úmyslně ?
Starostka: ne



Urbánková: dobře A pak se ještě zeptám, ne, to už je to už je vlastně všechno. Děkuju
můžu Se zeptat? No tady tady má obec uzavřenou pojistku na blbost? Jo, protože

právě kdyby někdoto rozbil, tak by to do toho nestal.
Urbánková: proto se ptám

Jenom jsem to chtěl vědět k tomu k tomu kovu. Jo, tak já si myslím, že to je napsaný
tady mezi řádky, protože je to plán. Je vždycky pan íkal, máš pravdu, to je územní
plán, to je plán, co se plánuje v budoucnu a tady není uvedeno, že by obec plánovala třídění
odpadu nakládat s odpady a tak dále. Jestliže vy jste k tomu koupili koho, nebo původně to
tak směřovalo.
Možná se pletu jo měl, to by jako sběrný dvůr, nebo něco tak můžeme to? No ale tak nebude
fungovat, protože je napsaný jako.
Voda nevím, já tu jsou věci k diskuzi, protože jestliže tady ta paní architektka, která
projektanta zatím nedostala, zaplaceno, říkala tady paní ak asi ani bych
měla neměla dostat zaplaceno, protože se asi seznámila s usnesením bývalého
zastupitelstva, který řekl o ten sběrný dvůr tam pojede.
Jestli jste ho nerevokoval nikdo to usnesení bývalý?

Místostarostka: Bývalý pověřený zastupitel komunikoval s paní pardon Kaskovou, takže tak
jak to teďvypadá, tak to zařídilo bývalé vedení. To znamená pověřený zastupitel

to nevíme... se navštěvovali a teď o tom určitě nějaký úřední záznam. Jo, a jestli taky
je možný, že ta paní si to udělá jen tak, že jim někdo zavolal, protože to už víte, že se to tady
stalo. Minule tak vítekvítek skákal jak papírovej čert, když jsem to tady řešil s tou elektřinou.
při minulým územím plánu

pane kolego, jenom zmiňte z jakéhoto je roku?
Srpen 2022, jo takže už minule, když vlastně jsem řešil na minulém zasedání

zastupitelstva, jak je možný, že ústecký kraj si vecpal do naší změnytu elektřinu, tak paní
projektantka řekla, no on nám to ústecký kraj nařídil. Kurňa kde to jsme ve fašistickém státě,
nebo co, co nám má co ústecký kraj se montovat do samosprávy? Asi to řeknu tak, jak to je.
Makuková: bych se chtěla zeptat pergola Hořetice?
Starostka: bude, ale počasí no, nebyli pracovníci

jestli můžu, se mě doneslo a většině obyvatel, že se musíte zeptat občanů
Hořetic, zda vůbec tam chtějí nějakou podlahu
starostka: to nevím, odkuď jste co slyšela....ne, ne

no nám se to doneslo, právě se říká....
Dormiševová J. zastupitelka: A od koho se Vám to doneslo? Jmenujte?
Mluví není rozumět, dohadují se
Že prý když nějaká informace koluje tak to musí být pravda......
Dormiševová J. : Konkrétně kdo to říká, jinak to neříkejte
Urbánková: nebylo počasí, nebyl čas, mají teď zaměstnanci čas?
Starostka: bohužel, 1 zamestnanec má paragraf a druhý...no teď máme ještě spousta práce
tady v obcích....
Urbánková: a co během týdne nebo 14 dní, měli by čas tu podlahu udělat?
mají něco důležitého, že by nemohli udělat podlahu?
Starostka: no 1 chlap je málo na to, to vím, že 1 chlap to nemůže dělat

uvažovala obec o zaměstnávání věznů, já tam brzo budu, tak že bych.... není
rozumět

|

Diskuse mezi občany, neřízená, kdo a jak umí či neumí položit dlažbu....



p. Já bych ráda řekla pergola, podlaha, strašně váš mrzí, že ještě není a když
mi Okrašlovací spolek jsme měli starou stroupečskou klubovnu, potom jsme poprosili, abyste
udělali jenom zdi. Vy jste udělali zakázku úplně všechno jste vyměnili, zvětšil se bar, který je
tam zbytečně zabírá tu místnost. Dala se nová linka, která nebyla potřeba, tam opravdu
stačilo to, co tam bylo, a bylo to rok zavřený a my jsme tam nebyli, tak mějte trpělivost, tu
podlahu vám určitě udělají.

já jsem jenom chtěla vědět, zda, to, co k nám doplulo, je pravda, nebo ne,
děkuju

Já bych já bych to co se Lenča U. takhle dotazuje? Já vím, já vím, kam směřuješ,
nebo aspoň si to myslím jo, ale teď to může vypadat a že všichni budete útočit na paní
starostku, a ne jako jo, když budou rozdělení ty pravomoci na obecním úřadě, tak ty lidi se
můžou ptát toho svýho zastupitele, kterýho potkala v autobuse. Hele, ty to máš usnesením
rozdělení na ty zodpovídáš za dělníky okolo hospody, za dělníky, o úklid, tohle ty zodpovídáš
za tohle a není třeba není.Pro.Já.Se prostě každej, má to svoje.
Když jste to tady nechtěli, musím si rejpnout. No, takže to není jenom na to nové vedení.No.
Já bych poslední věc auto odcházel, já bych tady občan. Občan je trochu pobavil, když vím,
že já jsem potkal svýho kamaráda, tady je rom a on mě říká nějakej Standa Berky, že mě
zaregistruje jako kandidáta na prezidenta, tak jsem tam s ním do Prahyjel na ministerstvo a
představte si, že podal kandidátní listinu na moje jméno tady Byla horší, já bych ho chtěl
jenom jako dát jako sponzorský dar, aby to bylo uvedenov zápisu, že ta kopie byla, protože
věřte tomu, že do měsíce se zjistí, že ta moje kandidátka se ztratila na vnitru. Víme, že takhle
to předávám, prostě bych to chtěl zaprotokolovat a pak pečlivě
Uložit.

pane Ale neztratila se, protože.
Opravdu jste Byl i v novinách jako jeden z kandidátů na hrad

přátelé já jsem chtěl bejt inkognito.
Vy jako máte 50 000 podpisů?

Ne já nemuset sbírat. Já využívám ústavu mě nezajímá zákon o volbách.
No, já uplatňuji ústavu

Já Vám věřím.
od totiž zákon o volbě prezidenta vůbec neříká, že musíte mít podpis senátora

parlamentu české republiky, tak to tam není tam.
v pořádku, děkuju

Starostka. Tak pokud už nikdo nemá nic k diskuzi, myslím, že čas pokročil, že všichni
máme svoji práce dost. Ukončuji zasedání zastupitelstva v 19:43 hod a děkuji

Zápis byl vyhotoven dne: Km 20220
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